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خودکفایی محرومان سیاست  آستان قدس در 

امدادرسانی به نیازمندان است

ــان  ــی محروم ــت: خودکفای ــوی گف ــدس رض ــتان ق ــت آس تولی
ــه نیازمنــدان اســت،  سیاســت آســتان قــدس در امدادرســانی ب
ــد ... ــف بای ــاران رضــوی در اســتان  های مختل ــذا همــه خادمی ل
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ــد  ــرژی هســته ای مــی توان ــرژی گفــت: ان یــک کارشــناس ان
ــد  ــه ، تولی ــن هزین ــا کمتری ــکل و ب ــدون مش ــال ب ــا س ده ه
انــرژی پایــدار داشــته باشــد.حامد محرمــی، بــا اشــاره بــه اینکه 

ــد  ....... ــته ای می توان ــت هس ــعه صنع توس

رئیــس کمیســیون انــرژی مجلــس در توئیتــی تاکیــد کــرد 
کــه دولــت بایــد در ایــن شــرایط بــا اقدامــات فــوری ازبــازار 

ســرمایه کشــورحمایت کنــد.
فریــدون  عباســی   دوانــی             نماینــده مــردم کازرون و 
ــرژی  ــار در مجلــس یازدهــم و رئیــس کمیســیون ان کوه چن

ــت: ــی نوش ــامی در توئیت ــورای اس ــس ش مجل
وضعیــت امــروز  بــورس، چیــزی جــز بــازی بــا اعتمــاد ملتــی 

نیســت کــه بــه حــرف  دولــت وارد ایــن بــازار شــده اند.
دولــت بایــد در ایــن شــرایط بحرانــی بااجــرای راهکارهــای 
ــرخ  ــش ن ــان روزانه،کاه ــه نوس ــش دامن ــر افزای ــوری نظی ف
ســود و هدایــت نقدینگــی بــه بــورس ازبــازار ســرمایه 

ــد. ــورحمایت کن کش
اعتماد ازدست رفته، ساده باز نخواهد گشت.

وضعیت امروز  بورس چیزی جز 
بازی با اعتماد مردم نیست

رضاحسین زاده / مشاورحقوقی 
بــا گرانــی مســکن و بــه خصــوص افزایش 
ــرخ  ــش ن ــک و افزای ــه قیمــت مل ــه روی ب
ــک  ــد مل ــوان خری ــه  ت ــرادی ک ــورم ،اف ت
ــکن  ــاره مس ــه اج ــذا مجبورب ــد ل را ندارن
اختافاتــی  همیشــه  ،امــا  هســتند 
بیــن موجــر یاهمــان صاحبخانــه بــا 
ــت  ــه بارعای ــد ک ــی ای ــتاجرپیش م مس
مشــکل  بــه  ،کمتــر  ذیــل  نــکات 

ــا  ــل تمام ــوارد ذی ــورد ،م ــم خ برخواهی
مشــکاتی بــوده اســت کــه افــراد جهــت 
مشــاوره مراجعــه نمــودن وبــا ان مشــکل 

ــد  ــوده ان ــر ب درگی
ــفاهی  ــراردا د ش ــون ق ــد درقان 1-هرچن
ــده  ــا پیشــنهاد بن ــده ام ــی ش ــش بین پی
ــاره  ــرارداد اج ــا ق ــه حتم ــت ک ــن اس ای

ــود  ــم ش ــه تنظی نام
ــخ شــروع  ــرارداد وتاری ــدت انقضــا ق 2-م
قــرارداد حتمــا در اجــاره نامــه قیــد کنیــد 
ــد  ــا قی ــک را حتم ــری مل ــوع کارب 3-ن

ــد  کنی
ــی  ــای چاپ ــه ه ــاره نام ــولا دراج 4-معم
وامــاده قســمتی وجــود دارد کــه دران 
مکتــوب شــده اســت کــه مســتاجر حــق 
اجــاره دادن بــه غیــر دارد / نــدارد ،دقــت 
ــه  ــی را ب ــن حق ــا چنی ــه حتم ــد ک کنی
مســتاجر ندهیــد زیــرا مشــکات حقوقــی 

ــد اورد . ــود خواه ــه وج ــددی را ب متع
ــا  ــه انقض ــده ب ــاه مان ــک م ــراز ی 5-بهت
خانــه  صاحــب  و  مســتاجر  قــرارداد  
ایــا قــرارداد تمدیــد  درمــورد اینکــه 

میشــود یاخیــر صحبــت کننــد  اگــر 
قراراســت تمدیــد نشــود ،صاحبخانــه بــه 
فکــر وجــه الرهــن یــا همــان پــول پیــش 

مستاجرباشــد.
ــه  ــد ک ــی ای ــش م ــات پی ــی اوق 6-گاه
بــه  قــرارداد  انقضــا  بــا  صاحبخانــه 
ــدا  ــان پی ــه تازم ــد ک ــی گوی ــتاجر م مس
کــردن مســتاجر جدیــد ســکونت داشــته 
باشــید بهتــر اســت کــه اگــر صاحبخانــه 
ــق  ــد تواف ــنهادی را میده ــن پش همچنی

ــود. ــوب ش ــد و مکت ــی کنی کتب
ــول پیــش یاهمــان  ــه پ 7-اگــر صاحبخان
وجــه الرهــن را پرداخــت ننمــود ابتــدا از 
ــه  ــی اظهارنام ــات قضای ــق دفترخدم طری

ــد. ــه ارســال کنی ــرای صاحبخان ای ب
میشــود  دیــده  ازمــوارد  8-دربرخــی 
مســتاجر یــا صاحبخانــه  بعــداز چندیــن 
ــدت  ــا م ــال از انقض ــد س ــه چن ــاه بلک م
قــرارداد اجــاره نامــه اقدامــی قضایــی مــی 

ــت. ــتباه اس ــا اش ــه کام ــد ک کنن
9-اگــر در هنــگام تنظیــم قــرارداد 2 
ــد در  ــا کنن ــرارداد را امض ــرد ق ــاهد م ش

زمــان اخــذ دســتورتخلیه صــرف جویــی 
ــود. ــد نم خواهی

درخواســت  بــه  قضایــی  مقــام   -10
ــا  ــه را ت ــتور تخلی ــد دس ــتاجر میتوان مس

ــدازد . ــی ان ــر ب ــه تاخی ــاه ب 1م
11-وجــود امضــا دو شــاهد و انقضــا 
ــت  ــم جه ــرایط مه ــرارداد  ازش ــدت ق م

اخــذ دســتورتخلیه میباشــد 
12-عــدم وجــود امضــا دوشــاهد  شــرایط 
وبلکــه  نمیباشــد  دســتورتخلیه  اخــذ 
ــان  ــه زم ــام دارد ک ــه ن ــم تخلی صدورحک
ــم  ــذ حک ــرف اخ ــتری را  ص ــیار بیش بس

ــد. ــی کنی ــه م تخلی
ــه  ــرارداد تخلی ــا ق ــدت انقض ــر م 13-اگ
ــر  ــل دیگ ــد دلی ــه چن ــد ب ــیده باش نرس
میتوانــد تقاضــای صدورحکــم تخلیــه 
ــه ملــک  ــه نیــاز شــخصی ب کنیــد ازجمل
ــتاجر  ــط مس ــک توس ــری مل ، تغییرکارب
،افــراط وتفریــط مســتاجر درملــک و عدم 
ــه  ــه ب ــا و.......کــه البت پرداخــت اجــاره به
ایــن راحتــی نمیباشــد و زمــان مــی بــرد 

ــود. ــات ش ــد اثب ــز بای ــرایط ان نی و ش

تخلیه ملک اجاره ای و شرایط آن

ــی و سیاســت خارجــی مجلــس  ــب رئیــس کمیســیون امنیــت مل نای
بیــان کــرد: آنچــه کــه بــه صــاح بــوده و حکــم عقــل و منطــق اســت، 
ــرف  ــه ط ــدادن ب ــان ن ــرات، زم ــدن مذاک ــی ش ــری از فرسایش جلوگی
مقابــل و در نهایــت تــاش بــرای لغــو تحریــم هــا اســت ضمــن اینکــه 
ــرای لغــو تحریــم هــا  ــون اقــدام راهبــردی ب ــکات محتــوای قان ایــن ن

بــود.
ــدن  ــی ش ــد از فرسایش ــه بای ــه اینک ــاره ب ــا اش ــدری، ب ــهریار حی ش
مذاکــرات دوری کــرد، گفــت: بــا توجــه بــه تجربــه چنــد ســال گذشــته 
در موضــوع برجــام، طبیعتــا ظرافــت هایــی بایــد در مذاکــرات لحــاظ 
شــود و ایــن ظرافــت هــا همــواره مــورد تاکیــد مقــام معظــم رهبــری 

ــوده اســت. ب
نماینــده مــردم قصــر شــیرین در مجلــس ادامــه داد: دقــت در مذاکرات 
و کســب نتیجــه از مذاکــرات همچنیــن جلوگیــری از فرسایشــی شــدن 
ــه ظرافــت هــای مدنظــر اســت.  ــر شــدن مذاکــرات از جمل ــان ب و زم
موضوعــی کــه در برجــام مطــرح بــود، شــفافیت ســازی از ســوی ایــران 
و رفــع تحریــم هــا از ســوی کشــورهای 1+4 یــا از ابتــدا 1+5 بــود، ایران 
هــم شــفاف ســازی کــرد، هــم پروتــکل الحاقــی را رعایــت کــرد و هــم 
در چارچــوب آژانــس بیــن المللــی اقــدام کــرد و از همــه مهمتــر عضــو 
ــر  ــی حاکــم ب ــن همــه مقــررات بیــن المل پادمــان هــم اســت، بنابرای

فعالیــت هســته ای را رعایــت کردیــم.
ــد  ــی ش ــام م ــد انج ــل بای ــرف مقاب ــه از ط ــه ک ــرد: آنچ ــان ک وی بی
لغــو تحریــم هــا بــود کــه بــا خــروج یکجانبــه آمریــکا از برجــام بهــم 
خــورد بــا ایــن حســاب چیــزی عایــد ایــران نشــد. تنهــا موضوعــی کــه 
جمهــوری اســامی امــروز بــا زبــان رســا و گویــا مــی توانــد در دنیــا و 
نهــاد هــای بیــن المللــی بیــان کنــد ایــن اســت کــه رعایــت چارچــوب 
توافقــات برجــام از ســوی جمهــوری اســامی صــورت گرفــت امــا عــدم 

پایبنــدی کشــورهای غربــی و آمریکایــی در برجــام رقــم خــورد.

قانون اقدام راهبردی ابزار قدرت را در 
اختیار تیم مذاکره کننده قرار داده است
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آیدی اینستاگرام 

اتفاق روز
عضــو فراکســیون دیپلماســی بین المللــی و 
منافــع ملــی مجلــس گفــت: غربــی هــا تــاش 
مــی کننــد بــا اعمــال سیاســت مذاکــره بــرای 
ــد  ــا را فرسایشــی کنن ــد گفتگوه مذاکــره، رون
ــورمان  ــع کش ــاف مناف ــر برخ ــن ام ــه ای ک

ــت. اس
ــه  ــاره ب ــا اش ــجانی، ب ــتینه هفش ــد راس احم
کمیســیون  مشــترک  نشســت  برگــزاری 
ــکا  ــی و آمری برجــام، گفــت: کشــورهای اروپای

ــره در  ــرای مذاک ــره ب اساســا از سیاســت مذاک
گفتگوهایشــان اســتفاده مــی کننــد.

ــامان در  ــن و س ــهرکرد، ب ــردم ش ــده م نماین
ــه  ــرد: ب ــار ک ــامی اظه ــورای اس ــس ش مجل
ــان را  ــرات اهدافش ــا در مذاک ــی غربی ه عبارت
بــر اســاس محدودســازی اقدامــات و مشــمول 

ــد. ــم می کنن ــور تنظی ــدن ام ــان ش زم
وی ادامــه داد: بــر ایــن اســاس آمریکایــی هــا 
ــا  ــد ب ــی توانن ــد م ــاد دارن ــا اعتق ــی ه و اروپای

ــک  ــی ی ــازات ط ــی از امتی ــان دادن برخ نش
بــا جمهــوری  برنامــه مســتمر مذاکراتــی 
ــد  ــد کنن ــران، کشــورمان را متقاع اســامی ای
بــه خواســته هــا و زیــاده خواهــی هــای آنــان 

ــد. ــن کن تمکی
ایــن نماینــده مــردم در مجلــس یازدهــم افزود: 
در واقــع آنهــا اعتقــاد دارنــد فشــار حداکثــری 
موجــب شــده تــوان اقتصــادی ایــران ضعیــف 
ــران  ــادی ای ــخت اقتص ــرایط س ــود و در ش ش
ــرای  ــی ب ــه های ــردن روزن ــدان ک ــدد پی درص
ــن  ــه ای ــم شــرایط اقتصــادی اســت؛ البت ترمی
تصــورات برگرفتــه از نظــام اقتصــاد و تجــارت 
آزاد اســت کــه امری درســت و روشــن نیســت.

عضــو مجمــع نماینــدگان اســتان چهارمحــال و 
بختیــاری در مجلــس شــورای اســامی تصریح 
ــط  ــد رواب ــی کنن ــور م ــا تص ــی ه ــرد: غرب ک
ــده و  ــع ش ــا قط ــا دنی ــورمان ب ــادی کش اقتص
ــد نیازهــای اقتصــادی خــودش را از  ــران بای ای

ــه  ــی ک ــد در حال ــن کن ــکا تامی ــا و آمری اروپ
ــه کشــورهای  امــروزه روابــط خــوب تجــاری ب

ــود دارد. ــیایی وج ــه و آس منطق
راســتیه هفشــجانی بــا اشــاره بــه اینکــه 
ــره  ــد مذاک ــد کردن ــا تاکی ــاب باره ــر انق رهب
ــن  ــد ای ــدارد و نبای ــی ن ــره معنای ــرای مذاک ب
رونــد فرسایشــی شــود، گفــت: آمریکایــی هــا 
ــال  ــان دنب ــن منافعش ــرای تامی ــرات را ب مذاک
ــر  ــای رهب ــق رهنموده ــذا طب ــد ل ــی کنن م
انقــاب هــدف از مذاکــرات برداشــتن تحریــم 
ــته  ــر در گذش ــن ام ــرای ای ــره ب اســت و مذاک
انجــام شــده لــذا نبایــد اهــداف جدیــدی بــرای 

ــود. ــف ش ــرات تعری ــز مذاک می
بین المللــی  دیپلماســی  فراکســیون  عضــو 
و منافــع ملــی مجلــس شــورای اســامی 
خاطرنشــان کــرد: همچنیــن بایــد یــادآور شــد 
فرسایشــی شــدن گفتگوهــا مــی توانــد میــزان 

ــرد. ــالا بب ــا را ب خط

فرسایشی شدن گفتگوی های برجامی با اعمال سیاست مذاکره برای مذاکره از سوی غرب
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انگیزه انتخاباتی در احیای برجام نداریم
علی ربیعی :

ــس  ــی مجل ــت خارج ــیون سیاس ــت کمیس ــه امنی ــس کمیت رئی
ــی  ــه توافق ــد ب ــام نبای ــیون برج ــترک کمیس ــت مش ــت: نشس گف
خیالــی و پــوچ دســت یابــد لــذا مســئولان مذاکــره کننــده ایرانــی 
بایــد نقــش خودشــان را هوشــمندانه ایفــا کنند.ابراهیــم عزیــزی، بــا 
اشــاره بــه برگــزاری نشســت مشــترک کمیســیون برجــام، گفــت: 
ــاس  ــر اس ــو ب ــد گفتگ ــند رون ــته باش ــه داش ــد توج ــئولان بای مس
ــرات  ــه مذاک ــه اینکــه ب ــه باشــد ن ــه و مقتدران ــرات عزتمندان مذاک
ملتمســانه تبدیــل شــود.نماینده مــردم شــیراز در مجلــس شــورای 
ــا بیــان اینکــه رهبــر معظــم انقــاب تاکیــد جــدی بــر  اســامی ب
عــدم فرسایشــی شــدن مذاکــرات هســته ای دارنــد، اظهــار کــرد: 
ــازی کننــد  ــا کشــورمان ب دشــمنان تــاش مــی کننــد در ویــن ب
تــا فرصــت هــا از بیــن بــرود لــذا مســئولان مذاکــره کننــده ایرانــی 
بایــد نقــش خودشــان را هوشــمندانه ایفــا و جایــگاه کشــورمان را 

بداننــد.

مذاکرات وین باید عزتمندانه باشد، 
نه ملتمسانه



سیاسی
خبر

دولت به زخم مردم
 نمک نپاشد

نائب رئیس کمیسیون امنیت ملی در واکنش به اظهارات روحانی مبنی 
بر اینکه »اجازه ندادیم در کشور قحطی شود« گفت: دولتمردان با حرف 
های نسنجیده خود به زخم مردم نمک نپاشند.عباس مقتدایی نائب رئیس 
کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس ، در واکنش به اظهارات 
این  اینکه »در سه سال گذشته دشمنان  بر  رئیس جمهور مبنی  اخیر 
سرزمین با جنگ اقتصادی به دنبال ایجاد قحطی در کشور بودند اما دولت 
با تأمین و توزیع کافی و فراوان کالا در کشور اجازه نداد خواسته دشمن 
محقق شود،« اظهار داشت: ضرورتی ندارد که دولتمردان درباره وضعیت 
اقتصادی کشور به مردم توضیح دهند چرا که مردم با گوشت، پوست و 
استخوان خود وضعیت اقتصادی را لمس می کنند و می دانند که دولت تا 

چه حد در تامین معیشت آنان توانمند بوده است!
وی بیان کرد: در حال حاضر دولتمردان باید پاسخ دهند، به چه دلایلی 
از  دفاع  به جای  دولت  است؟  اینجا رسیده  به  اقتصادی کشور  وضعیت 
امروز  باید به مردم گزارش دهد که به چه دلایلی ما به وضعیت  خود، 
دچار شدیم، تا دولت بعدی بتواند مسیر موجود را با درایت و تدبیر بیشتر 

تغییر دهد.
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی همچنین در واکنش به 
اظهارات جهانگیری مبنی بر اینکه نگذاشتیم تورم کشور ونزوئلایی شود، 
گفت: معاون اول رئیس جمهور در حالی از فعالیت های دولت دفاع می کند 

که مردم از عملکرد دولت به شدت گله مند هستند.
مقتدایی تاکید کرد: دولتمردان می گویند که تمام توانشان را برای حل 
مشکلات مردم به کار گرفتند که اگر این حرف را بپذیریم، باید بگوییم 
دولت ناتوانی های عمده ای دارد که نتوانسته است وضعیت مطلوبی را برای 
مردم ایجاد کند. البته ما به دنبال مچ گیری از دولت نیستیم اما دولتمردان 

هم با حرف های نسنجیده خود به زخم مردم نمک نپاشند.
وی تصریح کرد: دفاع دولتمردان از عملکرد ضعیفشان نه تنها نمی تواند 
در انتخابات به نفع آنان اثری داشته باشد، بلکه از آنجایی که بدون در نظر 

گرفتن واقعیت های جامعه است، تاثیر معکوس دارد.
شورای  مجلس  خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  رئیس  نائب 
اسلامی اظهار داشت: جمهوری اسلامی ایران ظرفیت های زیادی دارد و 
با اقدامات مفید به سرعت رشد می کند، اما مدیریت دولت فعلی یکی از 

ضعیف ترین مدیریت ها برای اقتصاد رو به رشد ایران بوده است.

سخنگوی دولت گفت: دولت در راه احیای 
رفع  جز  انتخاباتی  انگیزه  هیچ  برجام 
تحریم ها و مشاهده اثر مثبت آن بر زندگی 

مردم ندارد.
نشست  در  دولت  سخنگوی  ربیعی  علی 
صورت  به  که  رسانه  اصحاب  با  خبری 
به روز  اشاره  با  برگزار شد  ویدئو کنفرانس 
تاسیس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی و روز 
ارتش اظهار کرد: پنجشنبه ی پیش رو روز 
تاسیس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی است 
و یکشنبه گذشته هم روز ارتش جمهوری 

اسلامی ایران بود.
ربیعی گفت: ارتش جمهوری اسلامی ایران 
و سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در ۴۰ سال 
اخیر به عنوان دو بال حفظ تمامیت ارضی 
ایران عزیز کارنامه درخشانی از خود به جا 

گذاشته اند.
نهاد  دو  از هر  ما  ملی  قهرمانان  افزود:  وی 
شهید  تا  شیرازی  صیاد  شهید  از  فداکار، 
ملت  احترام  مورد  امروز  سلیمانی،  قاسم 
از  و  از رشادت  آموزه ای  و  نهاد  دادند،  قرار 
خودگذشتگی برای همه ی ایرانیان هستند.

سخنگوی دولت تاکید کرد: ویژگی مهم این 
دو بزرگوار به عنوان دو سمبل ایثار همانند 
خیل عظیم شهدای ما، برخواستن از طبقات 
محروم جامعه، بودن در کنار مردم، دلسوزی 
برای مردم، پیشگامی و در خط مقدم بودن 
زندگی  مراحل  همه  در  فداکاری،  برای 

پربرکتشان بوده است.
و  مردم  به  یکی  پیوستن،  دو  ربیعی گفت: 
دیگری از مردم در حافظه تاریخی ملت ما 
نقش بسته است. در دوران بی بدیل تاریخ 
و  ظلم  بین  نزاع  در  ایران  اسلامی  انقلاب 
قیام غیرمسلحانه مردم در بهمن ماه ۱۳۵۷، 
ارتش در کنار و در آغوش مردم قرار گرفت 
انقلاب،  پیروزی  از  بعد  اندکی  فاصله  در  و 
این بار مردم بودند که به نیروهای مسلح ما 
پیوستند و سپاه پاسداران انقلاب اسلامی را 

تشکیل دادند.
وی افزود: این دو نهاد و این دو نیروی مسلح 
حافظ  امروز  به  تا  هم  دوشادوش  مردمی 
بوده اند.  ما  ارضی  تمامیت  و  حیاتی  منافع 
این روز را از سوی دولت جمهوری اسلامی 
پاسداران  و  میهن  سربازان  همه  به  ایران 

وطن تبریک می گویم.
اشاره  کرونا  مسئله  به  دولت  سخنگوی 
کرد و گفت: اما متاسفانه در روزهای اخیر 
یکبار دیگر شاهد اوج گرفتن موارد ابتلا و 
که  بودیم  عزیزان مان  از  درگذشت شماری 
درد و رنج های بسیاری را بر جامعه تحمیل 
در  عامل  دو  می دهد  نشان  بررسی ها  کرد. 
بوده  موثر  کرونا  چهارم  موج  گیری  شکل 
است، یک عامل ویروس جهش یافته جدید 
پیشروی  با  و  بالا  سرایت  قدرت  با  است. 
مهلک در بدن بیمار که قبل از عید نوروز 

وارد ایران شده است.
ربیعی اظهار کرد: ویروس های جهش یافته 
در هیچ مرزی محدود نمی ماند و بسرعت به 
سایر کشورها تسری پیدا می کند و ما هم از 
این قاعده مستثنی نبودیم و اینک ما یک 
پیک جهانی را شاهد هستیم از کشورهای 
آمار  با  یافته  توسعه  کشورهای  تا  همسایه 
پیک  جهان  در  اساساً  و  بالا  بسیار  مرگ 

جدید مرگ آوری بیشتری داشته است.
رعایت  عدم  دیگر،  عامل  داد:  ادامه  وی 
نشان  ایران  در  تجربه  است.  پروتکل ها 
پایین  میر  و  مرگ  نرخ  که  زمانی  می دهد 
پیدا  احساس آسودگی خاطر  می آید مردم 
می کنند و در رعایت پروتکل های بهداشتی 

غفلت می کنند.
از  برخی  امروز  گفت:  دولت  سخنگوی 
مسئولان وزارت بهداشت ما معتقدند که به 
رغم هشدارهای مکرر مسئولان بهداشت و 
درمان، رفتارها و خریدهای شب عید موجب 

تسری بیشتر ویروس جدید شده است.
خستگی  و  مداومت  کرد:  تاکید  ربیعی 
عامل  پروتکل ها  مراعات  در  ناپذیری 
زنجیره  قطع  به  که  است  اصلی  تاثیرگذار 

ویروس کمک می کند.
به  و  کرونا  بواسطه  که  افرادی  افزود:  وی 
بهداشتی  پروتکل های  رعایت  عدم  دلیل 
نیستند هر کدام  دادیم یک عدد  از دست 
و  جامعه  برای  انسانی  سرمایه  یک  آنها  از 
زیادی  خانواده های  و  بودند  خود  خانواده 

دچار مصیبت های بی سوگ شده اند.
سخنگوی دولت اظهار کرد: از مردم تقاضا 
می کنیم که پروتکل های بهداشتی را جدی 
بگیرند و همه به یاد داشته باشیم که تک 
تک ما در برابر زندگی هایی که بخاطر سهل 
انگاری در رعایت قوانین از دست می روند، 
مسئولیم. ما به یک حس مسئولیت پذیری 
اجتماعی دائمی اما آسان با سه عنصر اصلی 
فاصله گذاری اجتماعی، استفاده از ماسک 
نیاز  برای شکست کرونا  و شستن دست ها 

داریم.
با تسلیت درگذشت سردار حجازی  ربیعی 
گفت: درگذشت سردار سید محمد حسین 
زاده حجازی جانشین فرمانده سپاه قدس را 
به همه ملت ایران، نیروهای مسلح و خانواده 
ایشان تسلیت عرض می کنم. او یک الگوی 
اخلاقی و خویشتنداری برای هم رزمان خود 
و شهدای  اولیا  با  را  او  متعال  بود. خداوند 

کربلا محشور کند.

کوتاه  زمان  در  تحریم ها  کلیه  رفع  امکان 
وجود دارد

سخنگوی دولت در پاسخ به این سوال که 
برداشته شدن تحریم ها در زمان کوتاه  آیا 
محقق شود؟ گفت: به لحاظ فنی امکان رفع 
کلیه تحریم های ناقض برجام و احیای کامل 

این توافق در مدت زمان کوتاه وجود دارد.
هم  ادعاها  برخی  خلاف  بر  گفت:  ربیعی 
به  می تواند  کوتاه  مدت  در  آمریکا  دولت 
هم  برگردد،  کرد  نقض  که  برجام  تعهدات 
ما به سرعت می توانیم راستی آزمایی کنیم و 
توان راستی آزمایی در زمان اندک را داریم 
و به سرعت هم به تعهدات خود بازخواهیم 

گشت.
مذاکرات  که  امیدواریم  ما  افزود:  وی 
سازنده ای که در آن قرار داریم به این نتیجه 
مطلوب برای همه طرف ها دست پیدا کند 
و  نداریم  ما عجله ای هم  در عین حال  اما 
برای احقاق حق بدیهی خودمان، حاضر به 
سپردن هیچ امتیاز خارج از چارچوب برجام 

نیستیم.
ربیعی در خصوص آخرین وضعیت مذاکرات 
اجرای  و  تحریم ها  رفع  چگونگی  و  وین 
هفدهم  در  عراقچی  آقای  گفت:  تعهدات 
هم  وی  تی  پرس  با  مصاحبه  در  فروردین 
اعلام کردند که ما علاقه ای به احیای برجام 
از طریق طرح گام به گام نداریم و سیاست 
قطعی ابلاغ شده از سوی رهبری سرمشق 

مذاکراتی ماست.
وی گفت: در حال حاضر دو کارگروه تشکیل 
شده و سرگرم بررسی و ارائه لیست اقداماتی 
هستند که طرفین برای انجام کامل تعهدات 
خود باید انجام بدهند. مذاکرات با ۴+۱ بطور 

فشرده در همین خصوص ادامه دارد.
برجام  احیای  در  انتخاباتی  انگیزه  دولت 

ندارد
راه  در  دولت  کرد:  تاکید  دولت  سخنگوی 
احیای برجام هیچ انگیزه انتخاباتی جز رفع 
تحریم ها و مشاهده اثر مثبت آن بر زندگی 
برای  درآمدی  پیش  می تواند  که  مردم 
تحقق  و  انتخابات  در  حداکثری  مشارکت 

خواست مقام معظم رهبری باشد، ندارد.
زاویه،  این  از  غیر  ربیعی گفت: کسانی که 
مذاکرات  در  دولت  انتخاباتی  انگیزه  شائبه 
کشند،  می  میان  به  را  برجام  احیای 
همان هایی هستند که سال هاست در انتظار 
نابودی برجام و به بهای مشقت زندگی مردم 
کوشیده اند که از این نمد، کلاهی سیاسی 
نصیب خود کنند و حالا که مذاکرات احیای 
برجام آغاز شده، قیاس به خود می گیرند و 
تصور می کنند که لابد دولت هم باید مثل 
آنها نیت سیاسی و انتخاباتی از این مذاکرات 

داشته باشد.
از نظر دولت، مسئله احیای  اما  افزود:  وی 
ابزار  نباید  و  است  ملی  مسئله  یک  برجام 
انتخاباتی قرار بگیرد. دولت برخلاف عده ای، 
هیچ وقت از جیب مردم و منافع ملی برای 
و  نکرده  هزینه  انتخاباتی  و  جناحی  منافع 

نخواهد کرد.
برجام باید سرفصل کتب درسی قرار بگیرد

سوال  این  به  پاسخ  در  دولت  سخنگوی 
برای  هم  عبرتی  برجام  سرنوشت  آیا  که 
دولت داشت؟ گفت: اگر عبرت را به معنای 
خود  من  اعتقاد  به  بگیریم،  درس آموزی 
و  جنبه ها  از  زیادی  آموزی  درس  برجام 
استراتژی های مختلف از مقاومت گرفته تا 
یکجانبه ندیدن مسائل بین المللی و داخلی 

دارد.
ربیعی گفت: اگر همان روز که ترامپ برجام 
شده  خارج  برجام  از  هم  ما  کرد،  پاره  را 
بودیم، امروز چه وضعی داشتیم؟ کجای دنیا 
با ما همراه بود و کجای دنیا از نظر اخلاقی 

ترامپ را منزوی می کرد؟
است  زیادی  درس های  این ها  افزود:  وی 
که می توان نوشت. از برجام شاید کتاب ها 
بتوان نوشت و شاید برای رشته های مختلف 
سرفصل  یک  می تواند  برجام  خود  درسی، 

درسی در حوزه سیاست گذاری قرار بگیرد.
سخنگوی دولت گفت: برجام نه تنها برای 
ما بلکه برای تاریخ ایران و همه جهانیان هم 
اتفاقات  از همه  دارد.  زیادی  آموزی  عبرت 
باید  همه  می افتد  کشور  در  که  مهمی 
اعتماد  تقویت  باعث  برجام  بگیریم.  عبرت 
به نفس ملی و اعتقاد به توانایی داخلی در 
این  شدن  مشخص  و  مردم  حقوق  احقاق 
احقاق حقوق  واقعیت شد که هم می توان 
از جامعه جهانی کرد و هم حق خود را برای 

صلح  هسته ای  فعالیت های  از  برخورداری 
آمیز داشته باشیم.

وی افزود: سرنوشت برجام به ما یاد داد که 
هرچند در امنیت زدایی ایران موفق شدیم و 
افق از امکانات تازه به رویمان گشوده شد اما 
بخاطر اختلافات داخلی نتوانستیم چنان که 

شایسته بود از آن استفاده کنیم.
بهبود  برای  تنهایی  به  برجام  ربیعی گفت: 
با  چون  نبود  کافی  ملی  اقتصاد  چشمگیر 
وجود رفع کردن یک مانع بزرگ خارجی، 
نارسایی های دیگر از جمله در نظام مالی و 
بانکی و مقررات دست و پاگیر و مهمتر از 
این ها اختلاف های سیاسی که مانع از شکل 
گیری اجماع ملی حول برنامه توسعه کشور 
از شرایط مطلوب  بود، سد راه بهره مندی 

شد.
وی افزود: البته ما در دولت هیچ وقت برای 
احقاق حقوق ملت از هیچ طعنه، فشار، ترور 
خارجی  فیزیکی  ترور  و  داخلی  حیثیتی 
ترسی نداشته و نداریم اما بیشتر از قبل به 
این باور رسیدیم که برای گرفتن حق مردم 
نباید تسلیم فشارها و طعنه ها شد و نباید 
به خاطر فشارهای مختلف سیاسی از تلاش 

برای بازگردان حقوق ملت دست کشید.
سخنگوی دولت تاکید کرد: برجام درس های 
زیادی به ما یاد داد. مهمترین عبرتی که از 
بود که تصور  این  برجام گرفتیم  سرنوشت 
سالم  رقابتی  یک جناح خاص،  نمی کردیم 
را تا مرز عداوتی مسموم پیش ببرد و گاهی 
هم صدا با بدخواهان ایران، دولت را یک روز 
متهم به نابودکردن دستاوردهای هسته ای، 
توانمندی  به  توجه  عدم  به  متهم  روز  یک 
وادادگی  به  متهم  هم  روز  یک  و  داخلی 
از  دفاع  راه  در  که  کسانی  علیه  و  کردند 
منافع ملی و آسایش مردم، در حال مصاف 
بودند،  جهانی  قدرت های  با  دیپلماتیک 

تهمت و قلم زدند.
زورگو  دولت  که  زمانی  گفت: حتی  ربیعی 
و قانون شکن ترامپ از برجام خارج شد و 
سخت ترین تحریم های تاریخ را علیه ملت ما 
وضع کرد، این افراد از تخریب و افترا علیه 
اقتصادی  جنگ  آن  مقدم  خط  در  دولت 

دست برنداشتند.
و  تولید  باید  هم  دولت،  در  ما  افزود:  وی 
اقتصاد را پیش می بردیم و خوشبختانه سال 
۹۹ را با رشد ۲ درصد تمام کردیم. هم باید 
مراقب روان جامعه می بودیم و در عین حال، 
مردم  تحریم ها، حق جامعه  راندن  با عقب 
ایران را از نظام ظالمانه جهان می ستاندیم. 
هجمه های  منتظر  باید  شرایط،  این  در 

داخلی هم می بودیم.
این،  وجود  با  کرد:  تاکید  دولت  سخنگوی 
اعتقاد  آن  به  که  آنچه  از  هیچگاه  دولت 
لحظه  آخرین  تا  و  ننشسته  عقب  داشته، 
که مسئولیت داریم، در عقب راندن تحریم، 
رفع آثار و تبعات آن بر معیشت مردم، پیش 
و  زیرساخت ها  توسعه  و  ملی  تولید  بردن 
همچنین حفظ جان مردم با خرید و تولید 
اهتمام ویژه خواهیم داشت.  واکسن کرونا، 
این مشی و تعهد دولت به مرم است و تا روز 

آخر به آن وفادار خواهد ماند.
ربیعی در خصوص آخرین وضعیت واکسن 
جان  از  حفاظت  و  دفاع  گفت:  ایرانی 
دولت  برای  بنیادین  اصل  یک  شهروندان 
نیز دقیقاً  بوده است و خرید واکسن کرونا 

مشمول این قاعده است.
شده  گفته  اینکه  بنابراین  داد:  ادامه  وی 
را  دولت  واکسن،  کننده  تولید  شرکت های 
خارجی  خرید  تا  گذاشته اند،  فشار  تحت 

صورت نگیرد یک امر کاملًا نادرست است.
سخنگوی دولت تاکید کرد: مجموعه دولت، 
ستاد ملی کرونا و شخص رئیس جمهور از 
به خرید واکسن خارجی آن هم بطور  ابتدا 
انبوه معتقد بودند. به خاطر همین، ما جزو 
خرید  برای  که  بودیم  کشورهایی  اولین 
منابع  کردیم،  ثبت نام  کوواکس  از  واکسن 
ارزی اش هم تهیه شد اما در مرحله انتقال 
تحریم های  و  محدودیت ها  بخاطر  پول، 
بانکی، با مشکل مواجه شدیم و نوبت مان را 
از دست دادیم وگرنه امروز ۱۶ میلیون دوز 
کشورمان  وارد  کوواکس  طریق  از  واکسن 

شده بود.
فراوان  رایرنی های  با  البته  گفت:  ربیعی 
مشکل  این  مان،  خارجه  وزارت  تلاش  و 
آغاز  واکسن ها  تحویل  و  شد  رفع  بالاخره 
واکسن ها  آن  همه  زودی  به  و  است  شده 

وارد می شوند.

برای  واکسن  خرید  موضوع  داد:  ادامه  وی 
رئیس جمهور  و  است  مهم  بسیار  دولت 
دستور داده از همه ظرفیت های ملی برای 
واردکردن واکسن، استفاده شود برای همین 
ضمن آنکه بخشی از وزارت خارجه، به طور 
مشخص در راستای دیپلماسی سلامت فعال 
شده است، اعلام شد که بخش خصوصی هم 

می تواند با ارز نیمایی واکسن وارد کند.
سخنگوی دولت تاکید کرد: امروز هم برخی 
خبر  و  شده اند  موفق  خصوصی  بخش  در 
دارم که اقدامات خوبی صورت گرفته است.

طبق  زمینه  همین  در  کرد:  اظهار  ربیعی 
اعلام مدیرکل امور دارو و مواد تحت کنترل 
از  تا کنون سه شرکت  سازمان غذا و دارو 
بخش خصوصی مجوز واردات واکسن کرونا 
را از سازمان غذا و دارو دریافت کردند و قرار 

شده واکسن را وارد کنند.
خرید  به  عراق  در  پول های مان  از  بخشی 

واکسن اختصاص یافته است
وی افزود: همچنین بخشی از پول های مان 
یافته  اختصاص  واکسن  خرید  به  عراق  در 
و انتظار داریم دولت عراق اهتمام بیشتری 
باشد.  داشته  ایران  پول  بقیه  انتقال  برای 
امیدواریم که بهانه مجوز اپُکَ هم برداشته 

شده باشد.
روزها  این  اینکه  بیان  با  دولت  سخنگوی 
هند،  روسیه،  کشورهای  در  ما  سفرای 
فعالند  تماماً  کره جنوبی  و  سوئیس، چین 
نابرابری  با  ما  بدانند  ما  عزیز  مردم  گفت: 
مضاعف روبرو بودهایم، یکی نابرابری جهانی 
دیگری  و  کشورها  میان  واکسن  توزیع  در 
این  با  تحریم ها.  از  ناشی  مضاعف  نابرابری 
حال مطمئنم تلاش های صورت گرفته، به 

زودی به ثمر می نشیند.
ربیعی اظهار کرد: علاوه بر آن، سفیرمان در 
روسیه خبر داده قرارداد خرید ۶۰ میلیون 
دوز واکسن اسپوتنیک_وی نهایی شده و از 

خرداد وارد کشور می شود.
وی افزود: همچنین تولید واکسن مشترک با 
کوبا شروع شده و به زودی فاز سوم آزمایش 
انجام می شود. البته از آنجا که دولت معنا 
به  و  به خوبی می داند  را  تحریم  ماهیت  و 
تولید  است،  واقف  آن  تبعات  و  مشکلات 
جدی  اهتمام  مورد  هم  را  داخلی  واکسن 
در  هم  خوبی  خبرهای  و  است  داده  قرار 
این خصوص منتشر شده است. ما لحظه ای 
داخلی  تولید  معطل  را  واکسن  واردات 

نکردیم.
سخنگوی دولت درباره برنامه دولت برای 
واردات صحیح واکسن کرونا گفت: وقتی 
به بخش خصوصی اعلام کردیم که برای 
وارد کردن واکسن کرونا اقدام کنند، این 

یک استراتژی درست بود.
سایر  مثل  هم  واکسن  گفت:  ربیعی 
و  کیفیت  لحاظ  به  باید  دیگر  کالاهای 
مورد  دولتی  مرجع  یک  توسط  سلامت 
داروی  و  غذا  معاونت  بگیرد.  قرار  تایید 
تعیین کننده  بهداشت هم مرجع  وزارت 

استاندارد واکسن وارد شده است.
تصمیمات  چرا  اینکه  به  پاسخ  در  وی 
اتخاذ  کرونا  زمینه  در  سختگیرانه تری 
ورود  از  ماه   ۱۴ حدود  گفت:  نمی شود 
ویروس کرونا به کشور می گذرد و دولت 
به  تا  ویروس  این  ورود  اعلام  زمان  از 
سلامت  پای  جدی  کاملًا  طور  به  امروز 
هموطنان عزیزمان ایستاده است. در سوال 
شما باید مفهوم قرنطینه مشخص شود تا 
قرنطینه  داد.  آن  به  روشنی  پاسخ  بتوان 
و  فردی  قرنطینه  نوع  دو  به  می توان  را 

قرنطینه جمعی طبقه بندی کرد.
قرنطینه  کرد:  تاکید  دولت  سخنگوی 
مفهوم وسیعی دارد، باید منظور را متوجه 
با  دارد  متفاوت  الگوهای  هم  دنیا  شویم. 
اپیدمی  این  الگو  نوع  هر  با  و  وصف  این 
موج های  ویروس  موتاسیون  به  توجه  با 
جدیدی در جهان ایجاد کرده است حتی 

بدتر از ایران.
تاکید  مورد  فردی  قرنطینه  افزود:  ربیعی 
بیشتری قرار دارد و کارآمدی آن در قطع 

زنجیره ابتلا هم به اثبات رسید.
وی تاکید کرد: قرنطینه شدن افرادی که 
نشانه ها و علائم بیماری در او تایید شده و 
یا گمان می رود که در معرض ویروس قرار 
گرفته است اصولی است، اما اگر منظور از 
قرنطینه جمعی تعطیلی همه جایی است 
با در نظر گرفتن همه شرایط اجتماعی و 

اقتصادی باید در نظر گرفته شود.

انگیزه انتخاباتی در احیای برجام نداریم
خبر

جداول بودجه ۱۴۰۰ طبق رویه هر 
سال جمع بندی و ابلاغ شده است

جداول  گفت:   ۱۴۰۰ بودجه  تلفیق  کمیسیون  سخنگوی 
ابلاغ شده است و  بودجه۱۴۰۰ طبق رویه هر سال جمع بندی و 
البته برای پیگیری انتقاد برخی از نمایندگان جلسه ای در این باره 

برگزار می شود.
رحیم زارع درباره اظهارات یکی از نمایندگان مجلس در خصوص 

جداول بودجه توضیحاتی به خبرنگاران ارائه داد.
وی با اشاره به هشت سال حضور خود در مجلس، گفت: در همه 
مجالس تصمیم گیری درباره جداول بودجه که حدود هزار صفحه 
با  تا  می شد  واگذار  تلفیق  کمیسیون  به  صحن  تفویض  با  است، 
مشورت روسای کمیسیون ها تصمیم گیری شود. از روزی که لایحه 
ارجاع می شود تا روز ابلاغ، بارها و بارها به دلیل تصمیمات صحن و 

بررسی کارشناسان و نظرات شورای نگهبان تغییر می کند.
سخنگوی کمیسیون تلفیق تصریح کرد: مهم آن است که تغییرات 
جداول بودجه با احکام مصوب صحن تعارضی نداشته باشد و طبق 
درخواست کلیه نمایندگان مردم برای حوزه های انتخابیه آنها بوده 

است که جداول بودجه ۱۴۰۰ اینگونه است.
زارع با بیان اینکه تاخیر در ابلاغ جداول هم در برخی سال ها یک 
رویه بوده تا موارد مدنظر شورای نگهبان به ویژه برای پروژه های 
است  بودجه حق مجلس  تاکید کرد: تصویب  مرتفع شود،  جدید 
و همه دقت نظر برای برقراری عدالت بودجه ای در کلیه مناطق به 

ویژه مناطق محروم بوده است.
وی با بیان اینکه آنچه در صحن رأی گیری شده است ماده واحده 
لایحه بودجه و احکام و ضوابط مندرج در تبصره های ذیل و همچنین 
ارقام کلی منابع و مصارف و سرفصل های کلی ذیل آن است، تاکید 
کرد: جداول بودجه ۱۴۰۰ نیز طبق رویه هر سال جمع بندی و ابلاغ 

شده است.
جلسه  در  هم  مجلس  رئیس  گفت:  تلفیق  کمیسیون  سخنگوی 
علنی روز سه شنبه ۳۱ فروردین گفت که برای پیگیری انتقاد برخی 
نمایندگان با هیئت رییسه کمیسیون تلفیق جلسه ای برگزار شود 

که این مهم انجام خواهد شد.

فهرست شورای شهر خرداد بسته 
می شود

از  نفر   ۱۲ کرد:  اعلام  انقلاب  نیروهای  ائتلاف  شورای  رئیس  نایب 
نمایندگان احزاب در شورای ائتلاف حضور دارند که ممکن است این 

تعداد هم افزایش پیدا کند.
مهدی چمران نایب رئیس شورای ائتلاف نیروهای انقلاب ، با اشاره به 
اینکه این شورا سامانه مجمع خود را تشکیل داده است، گفت: تهران 
مثل دیگر شهرها مجمعی دارد که برای ریاست جمهوری و شورای 
شهر از این مجمع و رای کسانی که در آن حضور می یابند استفاده 
می شود؛ کسانی که در این مجمع رای بیاورند به عنوان نامزد انتخاب 

می شوند.
وی با بیان اینکه ممکن است افرادی از مجمع  برای گزینش کردن و 
چینش نامزدها انتخاب شوند،افزود: در حال حاضر ثبت نام مجمع هنوز 

پایان نپذیرفته است و تا پایان فروردین ادامه دارد.
نایب رئیس شورای ائتلاف نیروهای انقلاب اظهار داشت: بعد از اتمام 
ثبت نام ها لیست افرادی که می خواهند با شورای ائتلاف همکاری کنند 
به مجمع داده خواهد شد؛ البته ساز و کار این موضوع به تعداد افرادی 

که در مجمع رای خواهند داد بستگی دارد.
چمران با بیان اینکه اسامی افرادی که ثبت نام کرده اند به مجمع داده 
شده است، گفت: برای تهیه لیست تهران، به تعداد ۳ برابر ظرفیت 
شورا انتخاب می شوند و این تعداد برای بررسی نهایی به یک »شورای 

انتخاب« معرفی خواهند شد تا ۲۱ نفر نهایی انتخاب شوند.
در  اولویت دار  و  اصلی  تخصص  پانزده  که  آنجا  از  داشت:  اظهار  وی 
شورای شهر پیش بینی کرده ایم، حدود ۱۵ نفر متخصص که متعهد 
هم باشند در »شورای انتخاب« برای گزینش این متخصصان حضور 

خواهند داشت. 
»شورای  اینکه  بیان  با  انقلاب  نیروهای  ائتلاف  شورای  رئیس  نایب 
انتخاب« برای تعیین لیست نامزدهای شورای شهر، هنوز تشکیل نشده 
است اما لیست نهایی را همین شورا مشخص می کند،اظهار داشت: با 
توجه به آنکه روند پرکاری پیش روی ما است و هنوز اقدام خاصی برای 
آن انجام نشده، تشکیل شورای انتخاب و ارائه لیست نهایی در خرداد 

ماه محقق می شود.
چمران با تاکید بر اینکه اعضای شورای ائتلاف به جز تعداد محدود، 
از احزاب، گروه های دانشجویی و جهادی تشکیل شده است، افزود: 
اعضای شورای ائتلاف از طرف گروه هایی هستند که زیرمجموعه هایی 
دارند یا به نمایندگی از حزب خود در جلسات شرکت می کنند؛ در 
حال حاضر ۱۲ نفر از نمایندگان احزاب در شورای ائتلاف فعالیت دارند 

که ممکن است این تعداد افزایش پیدا کند.
وی گفت: کمیته احزاب هم در شورای ائتلاف فعالیت می کند از این 
رو  احزابی که تمایل به فعالیت دارند، می توانند در آن کمیته هم 
حضور داشته باشند اما در شورای مرکزی ائتلاف، نماینده ۱۲ حزب 

شرکت می کنند.

 قانون هسته ای
 خط قرمز ماست

و  تحریم ها  همه  برداشتن  بدون  مذاکره  اینکه  بیان  با  مجلس  رئیس  نائب 
راستی آزمایی معنا ندارد، گفت: مذاکره نباید فرسایشی و مرحله ای باشد.

اسلامی حجت الاسلام  روز سه شنبه مجلس شورای  علنی  پایان جلسه  در   
نصرالله پژمانفر رئیس کمیسیون اصل ۹۰ در تذکر آئین نامه گفت: قانون اقدام 
راهبردی رفع تحریم ها در مجلس به تصویب رسید. بر اساس این قانون مقرر 
شد تا ۵ اسفند تحریم ها برداشته شود وگرنه ایران اجرای پروتکل الحاقی را لغو 
خواهد کرد.نماینده مردم مشهد در مجلس شورای اسلامی با اشاره به مذاکرات 
وین گفت: مجلس اطلاعی از جزئیات مذاکرات ندارد. خبرهایی به ما رسیده 
که کلاه گشاد جدیدی به سر کشور گذاشته شده است. تیم مذاکره کننده باید 

در چارچوب مصوبات مجلس مسائل را پیگیری کند.
وی ادامه داد: طبق گزارش هایی که به ما رسیده آمریکایی ها تحریم ها را چند 
بخش و اعلام کردند تنها بخشی از تحریم ها را برمی داریم؛ این بازی جدید 

آمریکایی ها است.
اما  کردند  وضع  ایران  علیه  را  تحریم های جدیدی  اروپایی ها  افزود:  پژمانفر 
اروپایی ها  دامن  به  دست  مذاکره کننده  تیم  که  است  آن  از  حاکی  خبرها 
شده اند. چطور می توانید از دولت هایی تقاضای واسطه گری داشته باشید که 

امروز تحریم های جدیدی علیه ما تصویب کرده اند؟
این سیاست ها  باید  اسلامی گفت:  در مجلس شورای  مردم مشهد  نماینده 
روی سفره مردم تأثیر داشته باشد. متأسفانه فقر افزایش یافته، سفره مردم 
کوچک تر شده و مشکلات امنیت غذایی پیدا کرده اند که حاصل سیاست های 

غلط دولت است.
وی تأکید کرد: باید روشن شود که تیم مذاکره کننده بر سر چه موضوعاتی 
مذاکره می کند. خفت، خواری و ذلتی که مذاکرات برای ملت ایجاد می کند، 
باید روشن شود. متأسفانه مذاکرات زمان ندارد و پایان نمی یابد. هر تعهد و 
راهبردی رفع تحریم ها محکوم  اقدام  قانون  از چارچوب  را خارج  مذاکره ای 
می کنیم.پژمانفر ادامه داد: اگر کسی خارج از چارچوب مصوب مجلس مذاکره 

کند، باید مورد پیگرد قضائی قرار گیرد.
در ادامه نیکزاد نایب رئیس مجلس در پاسخ به این تذکر گفت: دولت نمی تواند 
خلاف قانون عمل کند. مذاکره بدون برداشتن همه تحریم ها و راستی آزمایی 
معنا ندارد. مذاکره نباید فرسایشی و مرحله ای باشد. مجلس پای قانون مصوب 
ایستاده است.وی ادامه داد: کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
این موضوع را رصد می کند. به دوستان مذاکره کننده هم توصیه می کنیم که 
اگر نمی توانید کاری کنید، مذاکرات را فرسایشی و مرحله ای نکنید زیرا مجلس 

با مذاکرات برخلاف قانون راهبردی مخالف است.
نیکزاد افزود: آقای عراقچی در کمیسیون امنیت ملی اعلام کرد که آمریکایی ها 
در وین و هتل حضور نخواهند داشت و هیچ مذاکره مستقیم و غیرمستقیمی 
با آمریکا نخواهیم داشت اما متأسفانه آمریکایی ها در هتل مستقر بودند و این 
برخلاف اظهارات عراقچی است. به دولت توصیه می کنیم قانون را رعایت کند.

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی تأکید کرد: خط قرمز ما قانون و فرمایشات 
مقام معظم رهبری است.
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اقتصاد
اخبار

عراق، افغانستان و پاکستان خریدار 
اصلی برق ایران

رئیس هیئت مدیره سندیکای صنعت برق ایران گفت: در حال حاضر 
عراق، افغانستان و پاکستان خریداران اصلی برق از ایران هستند.

 به نقل از اتاق بازرگانی تهران، علی بخشی، با بیان اینکه ایران علاوه بر 
صادرات برق به برخی کشورهای همسایه، در مقاطعی نیز واردکننده 
برق بوده، گفت: واردات برق، ایراد و اشکالی ندارد حتی واردات برق 
در شرایطی به سود اقتصاد کشور است تا معادل میزان واردات در این 
بخش، صادرات نیز انجام شود که علاوه بر درآمدزایی برای کشور، به 

پایداری امنیت انرژی نیز قوام بخشیده شود.
وی ترکمنستان را فروشنده عمده برق به ایران عنوان کرد و افزود: با 
تکمیل شبکه اتصال برق در دست احداث با کشور ارمنستان، امکان 
عراق،  حاضر  حال  در  می شود.  میسر  نیز  کشور  این  از  برق  واردات 

افغانستان و پاکستان خریداران اصلی برق از ایران هستند.
رئیس هیئت مدیره سندیکای صنعت برق همچنین به قطع صادرات 
برق از سوی دولت در سال های گذشته اشاره کرد و ادامه داد: طی 
داخل  برق  تأمین  در  کمبود  با  آنکه  محض  به  دولت  گذشته،  ادوار 
مواجه می شد اقدام به قطع فوری برق صادراتی می کرد که این تصمیم 
واکنش منفی کشورهای واردکننده برق از ایران را در پی داشت و بی 
اعتمادی خریداران برق نسبت به ایران را تشدید می کرد و این کشورها 

به سراغ جایگزین های دیگر می رفتند.
به گفته این مقام مسئول تبعات قطع برق صادراتی هیچ گاه به نفع 
اقتصاد کشور نبود و خوشبختانه دولت نیز متوجه آثار زیان بار آن شد و 
مقرر شد در صورت کمبود برق در داخل، صادرات آن متوقف نشود و 
با واردات، کمبودها جبران شود. بنابراین، واردات برق محلی از ایراد و 
اشکال نیست به شرط آنکه در مقابل آن، صادرات نیز توسعه داده شود.

بخشی در ادامه، ظرفیت تولید برق در کشور را مطلوب توصیف کرد 
و با اشاره به اینکه کمبود برق نداریم، توضیح داد: با این حال، شبکه 
انتقال برق در کشور دچار نقص است و باید اصلاحات جدی و فوری 
در این بخش انجام شود، زیرا هم اکنون، به دلیل نبود تجهیزات انتقال 
اتلاف  عملًا  خراسان  جمله  از  استان ها  برخی  در  تولید  مازاد  برق، 

می شود و امکان انتقال آن به سایر نقاط کشور وجود ندارد.

رئیس اتاق ایران با اشاره به حواشی 
وضعیت  و  گندم  تضمینی  خرید 
احتمال  خصوص  در  کشور،  آبی 
بروز بحران در بازار گندم و تولیدات 
وابسته به آن و شکل گیری بازار سیاه 

و قاچاق هشدار داد.
اتاق  رئیس  ایران،  اتاق  از  نقل  به   
و کشاورزی  معادن  بازرگانی صنایع، 
ایران با اشاره به وضعیت آبی کشور 
و خشک سالی پیش رو گفت: به نظر 
احتمال  و  کم آبی  موضوع  می رسد 
جاری،  سال  در  خشک سالی  بروز 
و  متولی  از جانب دستگاه های  هنوز 
بخش های اثرگذار جدی تلقی نشده 
و به مثابه دیگر امور، باید در این بحث 
موضوع  تا  برسیم  بحران  مرز  به  نیز 
برای متولیان امر اولویت یافته و برای 

آن چاره جویی صورت بگیرد.
غلامحسین شافعی در نشست شورای 
گفت وگوی دولت و بخش خصوصی 
از  کرد:  عنوان  رضوی،  خراسان 
استاندار خراسان رضوی تقاضا داریم 
اقدامی صورت دهد  تا در این رابطه 
و با مأمور کردن شورای گفت وگو به 
پدیده  با  مقابله  راهکارهای  بررسی 
و  نظرات  استان،  در  خشک سالی 
پیشنهادات متولیان امر و نخبگان این 

حوزه را اخذ و ارائه کند.
معادن  بازرگانی، صنایع،  اتاق  رئیس 
اثرات  از  ادامه  در  ایران  کشاورزی  و 
کشاورزی  تولیدات  بر  خشک سالی 
آورد  میان  به  گندم سخن  به ویژه  و 
نرخ  خصوص  در  داد:  توضیح  و 

کشاورزان  از  گندم  خرید  تضمینی 
متأسفانه با شرایط ناگواری مواجهیم. 
سال  در  دولت  که  اولیه ای  بهای 
و  نبود  مناسب  کرد،  تعیین  گذشته 
باوجوداینکه تغییراتی در نرخ ها اعمال 
شد؛ هنوز نرخ مذکور عادلانه نیست. 
شافعی ادامه داد: اگر این تجربه دوباره 
تکرار شود و برای نرخ تضمینی خرید 
عادلانه ای  قیمت  کشاورز،  از  گندم 
کم  تولید  مقدار  همین  نشود،  اعلام 
جاری،  سال  کم آبی  به واسطه  که 
یا  بود؛  نخواهد  نیازها  کننده  تأمین 
از مرزها خارج می شود و یا برای آن 

بازار سیاهی شکل می گیرد. نتیجه آن 
خواهد شد که دولت در ماه های آتی 
با قیمت بالاتری محصول را از دیگر 

کشورها خریداری و وارد کند.
مسائل  جنس  این  کرد:  تأکید  وی 
قابل بررسی، چاره جویی و پیشگیری 
است و از این منظر، باید امروز دولت 
و  بحران  فردا  تا  کند  اقدام  آن  برای 
چالشی در بازار و در بخش تقاضا رخ 
اظهارات  از  ندهد. شافعی در بخشی 
خود با اشاره به مشکلات کارخانه های 
رضوی،  خراسان  استان  آرد 
همچنین  و  آن ها  خالی  ظرفیت 

معرض  در  که  سرمایه گذاری هایی 
تهدید هستند، گفت: بازار خوبی برای 
افغانستان و کشورهای  ایران در  آرد 
و  است  فراهم  خلیج فارس  حوزه 
ازآنجایی که کارخانه های آرد خراسان 
دارای ظرفیت خالی هستند، می توان 
مورد  گندم  از  بخشی  کردن  وارد  با 
نیاز این کارخانه ها، آرد تولیدی را به 
بهره وری  و  کرد  صادر  کشورها  این 

اقتصادی را رقم زد.
نظر  از  اقدام  این  وی،  عقیده  به 
اقتصادی نیز تأثیر مهمی در پویاسازی 

صنایع داخلی خواهد داشت.

احتمال بروز بحران در بازار گندم 
و قاچاق آن جدی گرفته شود

گزارش

تجارت خارجی ۳۶.۵ میلیارد دلاری 
کشور با همسایگان در سال ۹۹

سخنگوی گمرک گفت: میزان تجارت خارجی کشورمان با کشورهای 
همسایه در سال گذشته ۸۲.۵ میلیون تن کالا برابر با ۳۶.۵ میلیارد 
دلار بوده که ۵۶ درصد از وزن و ۵۰ درصد از کل تجارتمان با دنیا 

بوده است.
امارات  با ۱۵ کشور  اظهار داشت: کشورمان  لطیفی  الله  روح   سید 
متحده عربی، افغانستان، ارمنستان، آذربایجان ، بحرین، عراق، کویت، 
و  ترکمنستان  ترکیه،  روسیه،  قطر،  پاکستان،  عمان،  قزاقستان، 
عربستان دارای مرزهای آبی و خاکی است و تجارت خارجی کشورمان 
در رویه های واردات و صادرات با این کشورها از هر حیث برای کشور و 
بخصوص تجار و تولید کنندگان دارای اهمیت است و علی رغم برخی 
دشواری هایی که بر اثر شیوع ویروس کرونا و همچنین تحریم های 
ظالمانه طی سالهای اخیر داشته ایم، با تلاش و جدیت همکاران ما در 
گمرک جمهوری اسلامی ایران و بنگاه های اقتصادی، تجار و بازرگانان 

حجم تجارت خارجی کشور با همسایگان قابل قبول بوده است.
تجارت  ماه سال ۹۹ حجم  افزود: طی ۱۲  ایران  سخنگوی گمرک 
میلیون  بر ۸۲  بالغ  وزنی  از حیث  همسایگان  با  کشورمان  خارجی 
و ۵۳۵ هزار و ۳۸۹ تن انواع کالا برابر با ۳۶ میلیارد و ۵۰۲ میلیون 
و ۳۱۵ هزار و ۸۶۹ دلار بوده است که از این میزان سهم صادرات 
محصولات کشورمان به کشورهای همسایه ۶۷ میلیون و ۸۴۱ هزار و 
۲۱۳ تن برابر با ۲۰ میلیارد و ۳۵۷ میلیون و ۴۵۵ هزار و ۲۱۳ دلار 
ارزش کل صادرات غیرنفتی  است که ۶۰ درصد وزن و ۵۸ درصد 

کشورمان به جهان را شامل می شود.
لطیفی خاطر نشان کرد: بیشترین حجم صادرات کشورمان به کشور 
عراق بوده است با ۲۵ میلیون و ۶۷۰ هزار و ۳۹۲ تن و به ارزش ۷ 
میلیارد و ۴۴۸ میلیون و ۴۳۱ هزار و ۶۷۳ دلار، ضمن آنکه کمترین 
حجم صادرات را هم به بحرین داشته ایم که برابر با ۸ میلیون و ۴۷۳ 

هزار و ۷۰۴ دلار بوده است.
سخنگوی گمرک ایران گفت: در سال ۹۹ نزدیک به ۱۴ میلیون و 
۷۰۰ هزار تن کالا ارزش ۱۶ میلیارد و ۱۴۵ میلیون دلار از کشورهای 
۱۵ گانه همسایه وارد کشور شده است که ۴۳.۵ درصد وزن و ۳۶.۵ 
درصد کل واردات کشور از کشورهای جهان، از همسایگان ما بوده 
است که بیشترین حجم واردات کشورمان از همسایگان نیز از امارات 
متحده عربی با پنج میلیون و ۱۳۶ هزار و ۵۳۴ تن کالا و به ارزش 
۹ میلیارد و ۷۵۷ میلیون و ۷۸۷ هزار و ۵۹۱ دلار و کمترین میزان 
واردات را هم از کشور بحرین به ارزش ۹۴۶ هزار و ۸۰۸ دلار بوده 

است.
لطیفی افزود: پس از عراق، اصلی ترین مقاصد صادراتی محصولات و 
کالاهای ایرانی به ترتیب امارات با ۱۵ میلیون و ۴۳۷ هزار و ۵۶۶ تن 
به ارزش چهار میلیارد و ۶۶۱ میلیون و ۶۲۱ هزار و ۶۸۲ دلار، ترکیه 
با ۲ میلیارد و ۵۳۶ میلیون و ۶۱۶ هزار و ۶۸۸ دلار و افغانستان با دو 

میلیارد و ۳۰۸ میلیون و ۴۰۱ هزار و ۲۵۹ دلار هستند.
از  کشورمان  واردات  مبادی  اصلی ترین  همچنین  وی،  گفته  به 
با ۴  ترکیه  عربی، کشورهای  متحده  امارات  از  نیز پس  همسایگان 
میلیارد و ۴۰۰ میلیون و ۹۱ هزار و ۸۲ دلار و روسیه با یک میلیارد و 

۷۰ میلیون و ۲۵۶ هزار و ۲۶۲ دلار هستند.

ناف همه چیز به دلار بسته شده است
زمانی که نرخ بیکاری و تورم با یکدیگر جمع می شود شاخص فلاکت 
به دست می آید که هرچقدر رقم آن بالاتر باشد، یعنی شاخص و رقم 

آن در جامعه بیشتر است.
در حال حاضر تورم در ایران ناشی از فشار تقاضا نیست، بلکه ناشی از 

فشار عرضه است که در این راستا باید تولید افزایش یابد.
تاکید بر اینکه ناف همه چیز به دلار بسته شده است، منظور این است 
که  با افزایش قیمت ارز، نرخ ها افزایش می یابد اما با کاهش نرخ دلار 
از گرانی ها کاسته نمی شود و در واقع هم اکنون چسبندگی در اقتصاد 

کشور ایجاد شده است.
دلیل  بی  ها  قیمت  تا  کند  بیشتر  را  خود  های  نظارت  باید  دولت   
افزایش نیابد، چراکه بسیاری از کالاها در کشور بدون دلیل و منطق 

گران شده است.

خیز ایران و صربستان برای افزایش حجم تجارت خارجی

رئیس کل سازمان توسعه تجارت ایران در دیدار با وزیر امور خارجه صربستان 
اقتصادی و تجاری دو کشور بر اهمیت  با اشاره به ظرفیت  گسترش روابط 

برگزاری نشست کمیسیون مشترک همکاری های اقتصادی تاکید کرد.
نیکلا  با  دیدار  در  زادبوم  حمید  ایران،  تجارت  توسعه  سازمان  از  نقل  به   
سلاکوویچ، منطقه بالکان در سیاست خارجی ایران را با اهمیت توصیف کرد 
و اظهار داشت: صربستان و منطقه بالکان دروازه ورود به بازار اروپا برای ایران 
محسوب می شود و بازار ۸۰ میلیونی ایران و کشورهای همسایه نیز فرصت 

مناسبی برای همکاری بخش خصوصی و دولتی دو کشور ایجاد کرده است.
وی با بیان اینکه پاندمی کرونا در سال گذشته باعث کاهش تجارت بین الملل 
و همچنین تجارت ایران با صربستان شد، ابراز امیدواری کرد که با تلاش و 
پیگیری دو طرف شانزدهمین نشست کمیسیون مشترک دو کشور در سال 

۲۰۲۱ در تهران به بهترین نحو برگزار شود و به اهداف تعریف شده برسد.
رئیس کل سازمان توسعه تجارت ایران با اشاره به حجم تجارت خارجی ایران 
افزود: به رغم شرایط کرونا و تحریم های ظالمانه حجم تجارت خارجی ایران در 
سال گذشته ۷۳ میلیارد دلار بوده است که از این میزان حدود ۳۴.۵ میلیارد 

دلار حجم صادرات و ۳۸.۵ میلیارد دلار واردات ایران بوده است.
زادبوم همچنین با اشاره به مزیت و ظرفیت همسایگی ایران با ۱۵ کشور گفت: 
کشورهایی مانند روسیه، افغانستان پاکستان عراق در همسایگی ایران بازار 
مهمی محسوب می شوند و فرصت های تجاری زیادی در این منطقه وجود 
دارد.نیکلا سلاکوویچ وزیر امور خارجه صربستان نیز در این دیدار ضمن ابراز 
خوشحالی از حضور در ایران با تاکید بر ظرفیت های موجود در روابط دو کشور 
در حوزه های اقتصادی و صنایع این دیدار را زمینه ساز افزایش حجم تجارت دو 
کشور دانست.سلاکوویچ همچنین با اشاره به تأثیر کرونا بر اقتصاد این کشور از 

اقدامات صورت گرفته برای مقابله با این ویروس گزارش داد.
خاطرنشان می سازد، وزیر امور خارجه صربستان همچنین در سفر به تهران، 
با وزیر امور خارجه ایران دیدار و گفت و گو کرد و یادداشت تفاهم همکاری 
بین وزارت امور خارجه جمهوری اسلامی ایران و وزارت امور خارجه صربستان 
توسط محمدجواد ظریف و نیکلا ساکوویچ وزرای امور خارجه دو کشور به 
امضا رسید.گفتنی است، اهمیت برگزاری نشست شانزدهم کمیسیون مشترک 
همکاری های اقتصادی دو کشور به منظور توسعه و گسترش همکاری ها به 
خصوص در حوزه اقتصادی، مسائل مربوط به تحریم های یکجانبه و ظالمانه 
ایالات متحده آمریکا، مسائل منطقه ای اعم از حوزه بالکان و مناطق پیرامونی 
کشورمان و همکاری های دو کشور در مجامع بین المللی، اقدامات دو کشور 
در حوزه واکسن و مبارزه با کرونا از دیگر موضوعات مورد گفتگو و تبادل نظر 

وزرای امور خارجه جمهوری اسلامی ایران و صربستان در این دیدار بود.
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زیرساختهای بنادر تقویت شود
رئیس کمیسیون صنایع اتاق ایران با تأکید بر اینکه اهمیت بنادر و 
پسکرانه آنها برای فعالان اقتصادی باشند، گفت: ضرورت دارد که از 
نقش ویژه بنادر در زنجیره تأمین کالا و تولید، استفاده حداکثری 

شود.
گلپایگانی  روغنی  ابوالفضل  دریانوردی،  و  بنادر  سازمان  از  نقل  به 
با اشاره به شعار سال ۱۴۰۰ مبنی بر »تولید، پشتیبانی ها و مانع 
زدایی ها« و اقداماتی که باید در راستای افزایش هرچه بیشتر تولید 
و فعالیت های ارزش افزوده در پسکرانه بنادر ایران انجام شود، اظهار 
داشت: باید مجموعه ای از اقدامات توسط سه قوه مجریه، مقننه و 
قضائیه مدنظر قرار گیرد و در کنار آن تمامی ظرفیت های اقتصادی 

کشور فعال شود تا شاهد رونق تولید در ایران باشیم.
وی ادامه داد: بنادر و پسکرانه آنها ظرفیت بسیار مهمی برای اقتصاد 
کشور دارند و از عوامل اصلی توسعه اقتصادی هستند که باید مورد 

توجه جدی سه قوه و تمامی فعالان اقتصادی باشند.
رئیس کمیسیون صنایع اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی 
ایران گفت: اگر به دنبال تحقق شعار سال جاری مبنی بر »تولید، 
پشتیبانی ها و مانع زدایی ها« در پسکرانه بنادر هستیم باید شرایط 
فعالیت های تولیدی، صنعتی، خدماتی، ارزش افزوده ای برای بخش 

خصوصی و فعالان اقتصادی فراهم شود.
وی عنوان کرد: تأمین مالی با همکاری و همراهی نظام بانکی، تسهیل 
قوانین و مقررات، حل مسائل مربوط به تأمین اجتماعی، توجه به 
زیرساخت های حمل و نقلی، معافیت های مالیاتی و ارائه تسهیلات 
از اصلی ترین الزامات فعالیت بخش خصوصی در پسکرانه بنادر به 

منظور فعالیت اقتصادی در این مناطق است.
روغنی گلپایگانی با تأکید بر اینکه بنادر یکی از اصلی ترین حلقه های 
زنجیره تأمین کالا است، اظهار داشت: باید بتوانیم به خوبی از نقش 
پسکرانه بنادر در حوزه تولید بهره مند شویم و نباید نسبت به این 

ظرفیت ویژه اقتصادی غافل شویم.
وی افزود: موانع بسیار زیادی در حوزه تولید کشور وجود دارد که باید 
با تلاش هرچه بیشتر برطرف و استراتژی مشخصی در حوزه تولید و 
صادرات کالا در تمامی نقاط تولیدی و نیز پسکرانه بنادر تعریف شود 
و علاوه بر پشتیبانی از فعالان اقتصادی و رفع موانع موجود، با ثبات 
اقتصادی هرچه بیشتر، زمینه تولید و صادرات کالا را برای سرمایه 

گذاران بخش خصوصی فراهم کنیم.

یک کارشناس انرژی گفت: انرژی هسته 
ای می تواند ده ها سال بدون مشکل و 
پایدار  انرژی  ، تولید  با کمترین هزینه 

داشته باشد.
حامد محرمی، با اشاره به اینکه توسعه 
صنعت هسته ای می تواند جهش زیادی 
کشور  اقتصادی  مختلف  ابعاد  در 
نخست  وهله  در  گفت:  کند،  ایجاد 
صنعت  حوزه  در  کشور  مشکلات  باید 
چه  صنعت  این  اینکه  و  هسته ای 
کرده  ایجاد  کشور  برای  را  مشکلاتی 
است مورد بررسی قرار دهیم، چرا که 
وارد  صنعت  این  توسعه  به  انتقاداتی 
معتقد هستند که  برخی  و  است  شده 
برای  زیادی  هزینه های  صنعت  این 

کشور ایجاد کرده است.
هسته ای  انرژی  اینکه  بیان  با  وی 
کل  در  انرژی  تولید  منبع  ارزان ترین 
دنیا است، افزود: ایران جزو کشورهای 
پرمصرف در بخش انرژی است و چند 
برابر میانگین جهانی مصرف انرژی دارد. 
حدود  سالانه  ایران  در  ترتیب  این  به 
پرداخت  انرژی  یارانه  میلیارد دلار   ۵۲
می شود. این در حالی است که بیش از 
۹۰ درصد انرژی کشور از منابع فسیلی 

تأمین می شود.
در  اینکه  بیان  با  انرژی  کارشناس  این 
بخش تأمین انرژی از محل برق آبی ها، 
باید گفت که هرچند سهم قابل توجهی 
در تأمین انرژی کشور ندارد، اما ظرفیت 
از آن در کشور  استفاده  برای  مطلوبی 
گزارش  طبق  داد:  ادامه  دارد،  وجود 
در  ایران  انرژی،  المللی  بین  سازمان 
بخش استفاده از منبع بادی برای تأمین 
فقیر  کشورهای  دسته  در  خود،  انرژی 
سبد  در  منبع  این  سهم  یعنی  است. 
تولید انرژی آن رقم قابل توجهی نیست.

بازده اقتصادی منابع بادی تولید انرژی 
چقدر است؟

نصب  های  پلنت  محرمی،  گفته  به 
شده بادی در کشور، حتی پلنت های 

و  سیستان  استان  در  شده  نصب  تازه 
تأمین  مختلف  منابع  بین  بلوچستان، 
انرژی، بازده اقتصادی قوی ندارند و در 
طول عمر حدود ۲۰ تا ۲۵ ساله خود 
شاید بتوانند هزینه های انجام شده برای 
احداث و نگهداری خود را با وجود یارانه 

ای که دریافت می کنند، جبران کنند.
راهبرد  یک  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
منبع  تغییر  از  گذار  برای  شفاف 
به  فسیلی  منابع  از  خود  انرژی  تأمین 
در  کرد:  تصریح  نداریم،  تجدیدپذیر 
انرژی خورشیدی نیز باید گفت به دلیل 
مشکل باتری و محدودیت ذخیره سازی 
انرژی تولید شده از این منبع، تحریم 
پنل های مورد استفاده در احداث آنها و 
ناپایدار بودن تولید شأن در مقابل سایر 
زمان  تفاوت  همچنین  و  انرژی  منابع 
پیک  زمان  با  منبع  این  انرژی  تولید 
این  گفت  می توان  برق کشور،  مصرف 
منبع تأمین انرژی نیز اقتصادی نیست 
و نمی تواند گزینه مناسبی برای تأمین 
انرژی کشور باشد. در بهترین حالت نیز 
منبع خورشیدی نمی تواند حتی ۱۰ از 

ظرفیت تولیدی کشور را متقبل شود.
به  اشاره  با  انرژی  کارشناس  این 
منبع  این  کم  بازدهی  و  کوتاه  عمر 
در  ایران  داد:  توضیح  انرژی،  تأمین 
شاهد  خود  بیابانی  بخش های  بیشتر 
طوفان های شنی است که باعث آلودگی 
این پنل ها شده و تولید و راندمان شأن 
را به شدت کاهش داده و مختل می کند 
برای همین نیاز به نگهداری و نظافت 
این  انجام  برای  آبی  منابع  و همچنین 
کار دارند. از سویی دیگر پس از پایان 
عمر پنل های خورشیدی، امکان بازیابی 
و امحای صحیح آن نه در ایران و نه در 
هیچ کجای جهان وجود ندارد؛ بنابراین 
در طبیعت رها می شوند و مواد سمی 
و  آسیب  موجب  می تواند  دارند  که 

آلودگی محیط زیست شود.
آسیب میلیون دلاری از انرژی فسیلی

انرژی  منابع  از  استفاده  محرمی گفت: 
فسیلی نیز از اساس با مشکل رو به رو 
است؛ با توجه به سهم بالای استفاده از 
این منبع انرژی در کشور، می توان گفت 
سالانه میلیون ها دلار به بخش محیط 

زیست و سلامت لطمه وارد می کنیم.
وی ادامه داد: صنعت هسته ای برخلاف 
تجدیدپذیر،  انرژی های  مثال  طور  به 
فناوری مورد استفاده در آن به نحوی 
است که نسل های جدید این فناوری ها 
راندمان  افزایش  بر  چشمگیری  تأثیر 
تولید آن ندارد. انرژی هسته ای می تواند 
کمترین  با  و  مشکل  بدون  سال  ده ها 
داشته  پایدار  انرژی  تولید  هزینه ها، 
باشد. از سویی دیگر باید گفت که انرژی 
انرژی  تولید  منبع  ارزان ترین  هسته ای 
مرکز  گزارش  طبق  است.  دنیا  کل  در 
پژوهش های مجلس شورای اسلامی با 
توجه به سطح مصرف انرژی در صنایع 
در  پنهان  یارانه  میزان  برآورد  و  کشور 
 ۵.۲  ،۱۳۹۷ سال  کل  در  صنایع  این 
میلیارد دلار مربوط به یارانه پنهان گاز 
به  مربوط  دلار  میلیارد   ۴.۳ و  طبیعی 
یارانه پنهان برق است. اگر بتوانیم این 
رقم قابل توجه مصرف گاز را برای تولید 
انرژی را وسیله ای برای هسته ای شدن 
این بخش قرار دهیم، می تواند کشور را 

دچار تحول عظیمی کند.

برق هسته ای، ارزان ترین منبع 
تامین انرژی
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اجتماعی
خبر

پرداخت تسهیلات به مددجویان 
کمیته امداد برای تولید صنایع دستی

پرداخت  از  تهران  استان  امداد  کمیته  کل  مدیر 
و  شرایط  واجد  مددجویان  به  خدمات  و  تسهیلات 
آموزش دیده جهت تولید محصولات صنایع دستی 

خبر داد.
 سید ابوالفضل پرپنچی گفت: به منظور همکاری های 
مشترک، بهره مندی از ظرفیت های موجود و افزایش 
انجام  و  تدابیر  اتخاذ  هدف  با  جانبه  دو  تعاملات 
اقدامات مؤثر و کارآمد در جهت ترویج فرهنگ خیر 
و احسان و نشر سنت های حسنه اسلامی، کاهش فقر 
و نابرابری، توسعه کمی و کیفی خدمات به گروه های 
هدف، تفاهم نامه ای میان کمیته امداد استان تهران 
صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  کل  اداره  و 

دستی استان تهران منعقد شد.
وی افزود: هم افزایی و همکاری لازم برای خدمات 
و  مشارکت ها  در  طرفه  دو  تعامل  و  نیازمندان  به 
توانمندسازی  جمله  از  اجتماعی  مسئولیت های 
مددجویان و نیازمندان موضوع این تفاهم نامه است.

پرپنچی با بیان اهداف امضای این تفاهمنامه، گفت: 
ارائه خدمات مؤثر در جهت توانمندسازی نیازمندان، 
استفاده بهینه از منابع و هم افزایی در ارائه خدمات 
دو  همکاری  سطح  ارتقا  و  توسعه  نیازمندان،  به 
جانبه پیرامون برنامه ریزی، سیاستگذاری و اجرای 
و  مددجویان  ویژه  ترویجی  و  آموزشی  برنامه های 
و  فکری  استعدادهای  هدایت  و  پرورش  نیازمندان، 
و  خودباوری  به  رسیدن  جهت  در  مددجویان  فنی 
استقلال اقتصادی، ارتقا سطح مهارت های هنری و 
آسیب های  از  پیشگیری  مددجویان،  دستی  صنایع 
ایجاد  و  هنری  مهارت های  کسب  با  اجتماعی 
کارگروه  تشکل  مددجویان،  اشتغال  زمینه های 
مشترک به منظور تهیه و تدوین برنامه های آموزشی 
تهیه  دستی،  صنایع  زمینه  در  مشترک  فرهنگی  و 
با  منطبق  و  مشترک  اجرایی  راهکارهای  و  برنامه 
ضوابط دو دستگاه برای رسیدن به وضع مطلوب از 

اهداف امضای این تفاهم نامه است.

و  نوآوری  که  کشوری  گفت:  قضائیه  قوه  رئیس 
خلاقیت و کار و تلاش فراوانی در عرصه های مختلف 
در عرصه  تواند  دارد می  و صنعتی  دفاعی  و  علمی 
این داشته  از  برتر  نیز جایگاه  اجتماعی  و  اقتصادی 

باشد.
سید  الله  آیت  قضائیه،  قوه  رسانه  مرکز  از  نقل  به   
ابراهیم رئیسی که به مناسبت روز ارتش، صبح امروز 
در بازدید از دانشگاه فرماندهی و ستاد ارتش در جمع 
فرماندهان عالی ارتش جمهوری اسلامی ایران سخن 
می گفت از رشادت ، شجاعت ، جانفشانی و ایستادگی 
تلاش های  و  گذشته  سال   ۴۰ در  ارتش  نیروهای 
صورت گرفته برای توسعه کمی و کیفی بخش های 
جمهوری  ارتش  گفت:  و  کرد  تقدیر  ارتش  مختلف 
به  را  اسلامی  جمهوری  امنیت  از  صیانت  اسلامی 

سیادت ایران اسلامی تبدیل کرد.
رئیسی بر همین اساس خاطرنشان کرد که رشادت ها 
باید  ارتش  نیروهای  پایمردی های  و  جانفشانی ها  و 
برای عصرها و نسل های آینده تبیین شود تا بدانند 
از همه وجود خود  بودند که  بزرگی  مردان  که چه 
برای دفاع از انقلاب اسلامی و کشور گذشتند و در 
برابر توطئه ها و فتنه های دشمنان و گروه های تکفیری 

همچون داعش ایستادند و خوش درخشیدند.
از  مستندی  پخش  به  اشاره  با  قضائیه  قوه  رئیس 
مسئولان  و  فرماندهان  گزارش  و  ارتش  تاریخچه 
مجموعه  عملکرد  درباره  ارتش  مختلف  بخش های 
تحت امرشان که در این جلسه به صورت تصویری به 
نمایش در آمد توصیه کرد که این گزارش ها از طریق 
رسانه ملی به مردم نشان داده شود تا همگان بدانند 
که در ۴۰ سال گذشته در این مرز و بوم چه گذشته 
و مردان غیور و چهره های غیرتمند ما در نیروهای 
مسلح با استفاده از دانش و ابزار فنی روز توانستند 

چه موفقیت های چشمگیری به دست آورند.
ارتش  شهید  هزار   ۴۸ غلطیدن  خون  به  رئیسی 
ارزشهای  و  وطن  از  دفاع  راه  در  اسلامی  جمهوری 
الهی را نشانه بزرگی برای تصدیق عملکرد و توفیقات 

نیروهای مسلح کشورمان در ۴۰ سال اخیر دانست.
دریایی  نیروی  مقتدرانه  حضور  قضائیه  قوه  رئیس 
دزدان  با  برخورد  و  بین المللی  آب های  در  ارتش 
دریایی و تعقیب دشمنان در فراتر از مرزها از خلیج 
و  ناوها  از  حفاظت  همچنین  و  نقاط  دیگر  تا  عدن 
ناوشکن ها و حریم آبی کشورمان بویژه اقداماتی که 

برای بازسازی تجهیزات در این عرصه صورت گرفته 
قابل تقدیر دانسته و افتخارآمیز توصیف کرد.

و  ایستادگی ها  رشادت ها،  اینکه  بیان  با  رئیسی 
شهادت ها ایران اسلامی را بیمه کرده است، این نکته 
صحنه های  در  ارتش  حضور  که  شد  متذکر  نیز  را 
موجب  مردم  به  خدمت  و  کشور  از  دفاع  مختلف 
ملت  قلب  در  ارتش  حماسه آفرینان  نام  ماندگاری 
از  را  خدا  به  ایمان  قضائیه  قوه  است.رئیس  شده 
مؤلفه های مهم قدرت خواند و گفت: امروز ارتش ما 
ارتشی مکتبی و خداباور است که دست خدا را مافوق 
همه ایادی می داند و نگاه و اتکای نیروهای ارتشی ما 
به خداوند متعال است.رئیسی مؤلفه دیگر قدرت و 
ویژگی مهم ارتش جمهوری اسلامی ایران را انقلابی 
بودن عنوان کرد و افزود: نیروهای ارتش، انقلاب را با 
همه وجود باور دارند و پای انقلاب و دفاع از ارزش ها 
ایستاده و با اندیشه و عمل انقلابی برخی کارهای به 

ظاهر نشدنی را محقق کردند.
رئیس دستگاه قضا با اشاره به تأکیدات مکرر رهبر 
حکیم و بصیرت آفرین و فرمانده کل قوا بر توانمندی 

دوم  گام  در  کرد:  تأکید  در کشور  انقلابی  نیروهای 
در  را  می توانیم«  »ما  شعار  باید  اسلامی  انقلاب 

عرصه های مختلف به نمایش بگذاریم.
رئیسی افزود: کشوری که نوآوری و خلاقیت و کار و 
تلاش فراوانی در عرصه های مختلف علمی و دفاعی و 
صنعتی دارد می تواند در عرصه اقتصادی و اجتماعی 
نیز جایگاه برتر از این داشته باشد و هر جا با عزت و 

اقتدار حرکت کردیم پیروز بوده ایم.
رئیس قوه قضائیه نمونه ای از توفیقات کشورمان در 
در  موفقیت  را  دشمنان  فتنه های  و  توطئه ها  برابر 
صنایع نظامی دانست و گفت ایران در عرصه دفاعی و 
صنایع نظامی همچون عرصه هسته ای تحریم بوده و 
تهدید شده اما نیروهای مسلح ما با اتکا به خدا و توان 
داخلی و نوآوری و خلاقیت نشان دادند که با اراده 
پولادین و اقدام و عمل می توان از تحریم ها عبور کرد.

بارها  رهبری  معظم  مقام  اینکه  داد:  ادامه  رئیسی 
توصیه و تأکید کردند که ما می توانیم بر مشکلات 
فائق آییم در ارتش جمهوری اسلامی به منصه ظهور 
در  تهدیدها  و  تحریم ها  بیشترین  وجود  با  و  رسید 

عرصه های دفاعی و صنایع نظامی بیشترین پیشرفت 
را داشته ایم و این می تواند الگویی باشد تا در سایر 

عرصه ها نیز دشمن را ناامید کنیم.
رئیس  که  بود  مؤلفه هایی  دیگر  از  بودن  مردمی 
دستگاه قضا به عنوان ویژگی ارتش جمهوری اسلامی 
دارد  باور  را  ارتش مردم  و گفت که  یاد کرد  آن  از 
و  جایگاه  این  و  دارند  اعتماد  ارتش  به  هم  مردم  و 
پایگاه نیروهای مسلح در بین مردم در سایه همراهی 

و همدلی با ملت به دست آمده است.
رئیسی تصریح کرد دیواری که دور پادگان ها کشیده 
پادگان هاست و گرنه  تعیین حدود  برای  شده فقط 
ارتش ما در دل مردم جا دارد در حالی که در دنیا 
ارتش ها با مردم فاصله جدی دارند و رابطه ای با آنها 
ندارند.رئیس دستگاه قضا ولایی بودن را دیگر مؤلفه 
و  دانست  اسلامی  ارتش جمهوری  ویژگی  و  قدرت 
هر  و  دارند  وجود  فراوانی  ارتش های  دنیا  در  گفت: 
به  باور  اما  دارد  نیروهای مسلح  برای خود  کشوری 
ولایت و اطاعت از ولی ویژگی منحصر به فرد ارتش 

ماست.

موفقیت در صنایع نظامی نمونه 
توفیقات در برابر توطئه  دشمنان است

تأمین  سازمان  مدیره  هیئت  عضو 
و  پزشکان  برای  گفت:  اجتماعی 
به  قراردادی که نسبت  مراکز طرف 
اجرای نسخه الکترونیک اقدام کرده 
اند، مشوق هایی در نظر گرفته شده 

است.
 محمد علی همتی عضو هیئت مدیره 
اجتماعی در نشست  تأمین  سازمان 
سازمان  دستاوردهای  و  راهبردها 
تأمین اجتماعی در حوزه سلامت و 
نسخه نویسی الکترونیک با اشاره به 
اینکه در خصوص نسخه الکترونیک 
است،  شده  انجام  خوبی  اقدامات 
آرامی  به  که  قطاری  داشت:  اظهار 
در حال  بود  به حرکت کرده  شروع 
نزدیک شدن به ایستگاه پایانی است.

طرح  اجرای  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
نسخه الکترونیک، الزام قانونی است، 
قانون  این  به  موظفیم  همه  گفت: 
پای بند باشیم و ممکن است برخی 
اشکالات و ایراداتی داشته باشد اما با 
همکاری سایر دستگاه ها و پزشکان 
در سراسر کشور برطرف خواهد شد.

همتی تصریح کرد: در گذشته در ۷۰ 
اجرا  الکترونیکی  نسخه  بیمارستان 
به مرور در تمامی مراکز  و  می شد 

ملکی این طرح اجرا شد.

تأمین  سازمان  مدیره  هیئت  عضو 
شورای  دبیرخانه  افزود:  اجتماعی 
ریاست  اطلاعات  فناوری  اجرای 
جمهوری به صورت جدی این طرح 
سرعت  باعث  که  کرد  پیگیری  را 
بیشتر در کار شد و همچنین سازمان 
های بیمه گر و وزارت بهداشت نیز به 
خوبی با ما همکاری کردند و همین 

باعث پیشرفت در کار شد.
وی با تأکید بر اینکه براساس اعلام 
سازمان بیمه سلامت تا سه ماه دیگر 
دفترچه های درمانی در این سازمان 
خاطرنشان  شد،  خواهد  حذف  نیز 
از  اجتماعی  تأمین  کرد: در سازمان 
اسفندماه سال گذشته دیگر دفترچه 
بیمه صادر نشد. از همان زمان اجرای 
الکترونیک  نویسی  نسخه  گسترده 

آغاز شده است.
قطاری که  اینکه  به  اشاره  با  همتی 
نمی  سنگ  آن  به  را  کرده  حرکت 
زنند، ادامه داد: از همه پزشکانی که 
با ما همکاری کردند درخواست می 
کنم به این مسئله به عنوان الزام ملی 
سلامت  در  انقلابی  یک  کنند.  نگاه 
کشور اتفاق افتاده و همکاری کنند 

تا کار پیش برود.
سازمان  که  هایی  مشوق  به  وی 

در  پزشکان  برای  اجتماعی  تأمین 
کرد:  تصریح  و  اشاره  گرفته،  نظر 
پزشکانی که نسبت به اجرای نسخه 
فرانشیز  اند،  کرده  اقدام  الکترونیک 
درمانی آنها را تا پایان همان شب به 
حسابشان واریز می کنیم و همچنین 
وام ۴۰ میلیونی برای تجهیز مطب 
افزار لازم برای  پزشکانی که سخت 
اجرای نسخه ندارند، در نظر گرفته 
شده که این مبلغ برای مراکز درمانی 

تومان  میلیون   ۱۰۰ ها  درمانگاه  و 
است.

تأمین  سازمان  مدیره  هیئت  عضو 
اجتماعی با تأکید بر اینکه همکاری 
داروخانه ها نسبت به گذشته بسیار 
این  کرد:  تصریح  است،  شده  خوب 
امیدوار  خیلی  را  ما  اندازها  چشم 
کرده به طوری که در فاصله کوتاهی 
۹۰ درصد مراکز طرف قرارداد نسخه 

الکترونیک را اجرایی کردند.

مشوق های تأمین اجتماعی برای اجرای نسخه الکترونیک

معاون تعاون و امور اجتماعی بنیاد 
واگذاری  موضوع  گفت:  شهید 
خودرو به جانبازان هنوز به نتیجه 
نرسیده است و در صورت موافقت 
اعلام  آن  نتایج  واگذاری،  با  نهادها 

خواهد شد.
اینکه ماده  با بیان   محمود پاکدل 
به  خدمات رسانی  جامع  قانون   ۴۵
ایثارگران قانون اصلی و دائم مرتبط 
بر  افزود:  است  خودرو  واگذاری  با 
اساس این ماده قانونی دولت مکلف 
است سالانه اعتبار و تسهیلات لازم 
برای  مناسب  خودروی  تهیه  برای 
بالاتر  و  درصد   ۵۰ جانبازان  تمام 
از جانبازان ۲۵ درصد  تعداد  آن  و 
تشخیص  به  که  درصد   ۴۹ الی 
شهید  بنیاد  پزشکی  کمیسیون 
جسمی  نظر  از  ایثارگران  امور  و 
محدودیت حرکتی دارند پیش بینی 
کند. همچنین آن گروه از همسران 
که  آزادگانی  و  شاهد  فرزندان  و 
پزشکی  کمیسیون  تشخیص  به 
نیز  می شوند  شناخته  معلول  بنیاد 
این  تسهیلات موضوع  از  می توانند 

ماده استفاده کنند.
این  ابلاغ  از  بعد  داد:  ادامه  وی 
قانون طی چندین مرحله آیین نامه 
میزان  واگذاری،  چگونگی  اجرایی 
کمک  میزان  و  کارمزد  تسهیلات، 
بلاعوض توسط بنیاد شهید و امور 
تصویب  برای  و  تدوین  ایثارگران 
به هیئت وزیران ارسال شده که به 
آن  مالی  بار  پیش بینی  عدم  دلیل 
کنار  در  شد.  داده  عودت  بنیاد  به 
امور  و  شهید  بنیاد  پیگیری های 
نخاعی  جانبازان  انجمن  ایثارگران، 
کشور نیز طی جلسه و مکاتباتی که 

با معاون اول محترم رییس جمهور 
 ۲۰۰۰ تعداد  پیگیر  و  داشتند 
جانبازان  برای  خودرو  دستگاه 
نخاعی بوده اند که موضوع با موافقت 
جناب آقای دکتر جهانگیری جهت 
صنعت،  وزارت  به  لازم  اقدامات 

معدن و تجارت ارجاع شد.
معاون تعاون و امور اجتماعی بنیاد 
شهید و امور ایثارگران تأکید کرد: 
و  انجمن  این  تلاش های  علیرغم 
بنیاد شهید و امور ایثارگران نتیجه 
لازم حاصل نشد تا اینکه جلسه ای 
معاون  اوحدی،  مهندس  حضور  با 
رییس جمهور و رییس بنیاد شهید 
و امور ایثارگران، سرپرست محترم 
دو  عامل  مدیران  و  صمت  وزارت 
در  سایپا  و  ایران خودرو  خودروساز 
محل بنیاد شهید و امور ایثارگران 
 ۷۰۰۰ تعداد  شد  مقرر  و  تشکیل 
جانبازان  به  واگذاری  برای  خودرو 
شود  گرفته  نظر  در  درصد   ۷۰
خودروهای  از  دستگاه   ۲۰۰۰ که 
پیش بینی شده برای ارائه به جانبازان 

قطع نخاع اتوماتیک باشند.
جلسه  برگزاری  به  اشاره  با  پاکدل 
در  خودروسازان  حضور  با  دیگری 
محل بنیاد شهید و امور ایثارگران 
افزود: در این جلسه شرایط واگذاری 
که  شد  اعلام  جانبازان  به  خودرو 
تفاوت  جمله  از  اشکالاتی  دارای 
میلیونی   ۳۰۰ تا   ۳۰ سود  حاشیه 
بین خودروهای پیشنهادی، تعیین 
قیمت براساس قیمت روز واگذاری 
در بازه زمانی ۱۰ ماهه، نقدی بودن 
کردن  موکول  خودرو،  مبلغ  کل 
بعد  به  اتوماتیک  خودروی  تحویل 
تصویب مستثنی  و  از سال ۱۳۹۹ 

عمومی  شرایط  از  جانبازان  شدن 
خودرو  کمیته  در  خودرو  واگذاری 
سازمان گسترش و نوسازی صنایع 

ایران بود.
وی افزود: رییس محترم بنیاد شهید 
و امور ایثارگران در آبان و آذر سال 
۱۳۹۹ طی دو مکاتبه از وزیر محترم 
خواستار  تجارت  و  معدن  صنعت، 
اول  معاون  دستور  شدن  عملیاتی 
اتخاذ  تصمیمات  و  جمهور  رییس 
و  شد  را  مشترک  جلسه  در  شده 
واگذاری  زمینه  در  پیشنهادهایی 
خودرو خصوصاً خودروی اتوماتیک 
به جانبازان قطع نخاع را ارائه کرد. 
بنیاد در دی ماه در  با پیگیری های 
نوسازی  و  گسترش  سازمان  محل 
و  منعقد  جلسه ای  ایران  صنایع 
جهت  بنیاد  پیشنهادات  شد  مقرر 
آن  به  خودرو  کمیته  در  تصویب 
ایران خودرو  و  شود  ارسال  سازمان 
خود  پیشنهادی  محصولات  سبد 
را به بنیاد اعلام کند و در کنار آن 
توسط  نیز  واگذاری  اولویت بندی 
تعاون  معاون  شود.  اعلام  بنیاد 
و  شهید  بنیاد  اجتماعی  امور  و 
بنیاد  اینکه  بیان  با  ایثارگران  امور 
خود  پیشنهادات  و  اولویت بندی 
مبنی بر تصویب در کمیته خودرو را 
به معاون محترم امور صنایع وزارت 
صمت و سازمان گسترش و نوسازی 
صنایع ایران به صورت مکتوب اعلام 
اولویت بندی  در  افزود:  است،  کرده 
بنیاد شهید و امور ایثارگران تأکید 
 ۲۰۰۰ اول  مرحله  در  که  شده 
دستگاه خودروی دنا اتوماتیک برای 
جانبازان قطع نخاع واگذار شود که 
از  مؤثری  اقدام  تاکنون  متأسفانه 

سوی وزارت مذکور صورت نگرفته 
و فقط با دو پیشنهاد از ۶ پیشنهاد 
برای  ایثارگران  امور  و  بنیاد شهید 
کمیته  صورت جلسه  مفاد  اصلاح 

خودرو موافقت شده است.
پاکدل افزود: هم زمان با پیگیری های 
مجلس  محترم  نمایندگان  فوق، 
شورای اسلامی نیز متنی را به لایحه 
بودجه سال ۱۴۰۰ اضافه و در بند 
شد  تصویب  بودجه   ۷ تبصره  »ز« 
که »وزارت صنعت، معدن و تجارت 
شرکت های  طریق  از  است  مکلف 
سایپا  و  ایران خودرو  خودروسازی 
از محل تولید محصولات ملی خود 
نسبت به فروش خودرو به جانبازان 
محدودیت  دارای  درصد   ۲۵ بالای 
 ۵۰ جانبازان  و  حرکتی  و  جسمی 
درصد تا ۷۰ درصد با معرفی بنیاد 
شهید و امور ایثارگران با تقسیط ۵ 
ساله اقدام کند و گزارش عملکرد را 
هر ۳ ماه یک بار به کمیسیون های 
برنامه و بودجه و محاسبات و صنایع 
اسلامی  شورای  مجلس  معادن  و 

ارائه کند«.
وی در انتها گفت: با عنایت به این 
مصوبه و علیرغم مغایرت آن با ماده 
به  خدمات رسانی  جامع  قانون   ۴۵
با  مکاتبه  دو  طی  اخیراً  ایثارگران، 
وزیر محترم صنعت، معدن و تجارت 
و معاون امور صنایع آن وزارت خانه 
عملیاتی  برای  جلسه  درخواست 
شورای  مجلس  مصوبه  کردن 
اسلامی مطرح شده است که منتظر 
تشکیل  برای  وزارت خانه  آن  اعلام 
تشکیل  متعاقب  و  هستیم  جلسه 
این جلسه نتایج اطلاع رسانی خواهد 

شد.

واگذاری خودرو به 
جانبازان هنوز به 
نتیجه نرسیده است

خبر

 شهرداری برای تغییر شکل
 محدودیت های کرونایی آماده است

شهردار تهران اعلام کرد: در صورت تصویب ستاد ملی مبارزه 
با کرونا به صورت اضطراری ترتیبات جدیدی در استفاده از 
مترو و اتوبوس و تردد در محدوده طرح ترافیک اعمال می 
کنیم.پیروز حناچی شهردار تهران با انتشار یک پیام توئیتری 
از آمادگی شهرداری به منظور تغییر شرایط محدودیت های 
موجود در استفاده از مترو و اتوبوس و تردد در محدوده طرح 
ترافیک خبر داده و گفته است: »شهرداری تهران مانند همیشه 
آمادگی دارد در صورت تصویب ستاد ملی مبارزه با کرونا به 
منظور رعایت بهتر پروتکل های بهداشتی طی روزهای خطیر 
پیش رو به صورت اضطراری ترتیبات جدیدی در استفاده از 
مترو و اتوبوس و تردد در محدوده طرح ترافیک اعمال کند.«
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سامانه مدیریت حفاظت و احیا )پرونده 
الکترونیک آثار تاریخی( با حضور وزیر 

میراث فرهنگی رونمایی شد.
جامع  سامانه  از  رونمایی  آئین  در   
میراث فرهنگی، معاون میراث فرهنگی 
و  بافت ها  بناها،  مدیرکل  کشور، 
محوطه های تاریخی به شکل حضوری 
استان ها  میراث فرهنگی  معاونان  و 
در  داشتند.  حضور  مجازی  شکل  به 
وزیر  مونسان  علی اصغر  مراسم  این 
سامانه  این  گفت:  فرهنگی  میراث 
تجربه  و  دانش  انتقال  به  می تواند 
به  است  قرار  که  بخشی  کند.  کمک 
شود  اضافه  آن  به  میراث بانان  عنوان 
مهم است و حجم پایش و حفاظت از 
آثار تاریخی را با توجه به این که آثار 
تاریخی بسیاری در کشور وجود دارد، 

بالا می برد.
موجب  میراث بانان  بخش  افزود:  او 

می شود تا کارشناسان واقعی نظرات، 
انتقادها و پیشنهادهای خود را مطرح 
سامانه،  این  روی  بر  کنند.  ثبت  و 
بخش ارتباط با مردم با نام میراث بانان 
تعریف شود تا تعامل دو سویه با مردم 

ایجاد شود.
و  گردشگری  میراث فرهنگی،  وزیر 
راه اندازی  کرد:  تصریح  صنایع دستی 
کار  میراث فرهنگی  جامع  سامانه 
ارزشمندی است و یکی از نکات مهم 
آن افزایش سرعت عملیات به ویژه در 
حوزه میراث فرهنگی است، با توجه به 
یک  طی  باید  وزیران  هیئت  مصوبه 
سال آینده جواب استعلام ها ظرف ۴۸ 
ساعت پاسخ داده شود. باید تا چند ماه 

آینده این امکان فراهم شود.
مزایای  از  یکی  کرد:  عنوان  مونسان 
ارتقای  سامانه،  این  راه اندازی  دیگر 
اعتماد  و  اطمینان  افزایش  شفافیت، 

مردم  به  بهبود خدمت  و  داده ها  به 
جامع  سامانه  همچنین  است. 
پایش،  می تواند  میراث فرهنگی 
کنترل و نظارت دقیق تر را ایجاد کند 
و در هزینه ها و زمان نیز صرفه جویی 

کند.
معاون  طالبیان  محمدحسن 
میراث فرهنگی کشور در ادامه گفت: 
و  مرمت  بخش  سامانه  این  روی  بر 

احیا قرار دارد و تصمیم داریم بخش 
ثبت آثار، موزه ها و پایگاه ها نیز به آن 
اضافه شود تا زیرساختی برای مدیریت 

یکپارچه در کشور ایجاد شود.
زمینه صدور  ایجاد  کرد:  تصریح  وی 
بهره برداری،  و  احیا  و  مرمت  پروانه 
الکترونیکی کردن فرآیند شورای فنی 
استان ها، زیرساخت ارتباط سراسری 
املاک  مرمت  و  تعمیر  درخواست 
هوشمندسازی  خصوصی،  بخش 

بافت های  و  آثار  حرایم  و  عرصه ها 
فرآیند  کردن  الکترونیکی  تاریخی، 
راهبردی،  شوراهای  و  کمیته ها 
یکپارچه سازی  و  ثبت  زیرساخت 
آثار  عرصه  مالکیت  مشخصات  اسناد 
خدمت  میز  ایجاد  حفاظت،  تحت 
درخواست های  دریافت  برای  مجازی 
نگهداری، احیا و مرمت بناهای بخش 
این  بخش های  دیگر  از  خصوصی 

سامانه به شمار می رود.

سامانه جامع میراث فرهنگی رونمایی شد

برای افزایش اعتبارات ردیف مشارکت 
خیّرین مدرسه ساز، تلاش می کنیم

رئیس سازمان برنامه و بودجه در نشست صمیمانه با جمعی 
از خیّرین مدرسه ساز، از تلاش برای افزایش اعتبارات ردیف 

مشارکت خیرین مدرسه ساز در سال جاری، خبر داد.
با  که  ساز  مدرسه  خیّرین  با  نشست  در  نوبخت،  محمدباقر 
حضور وزیر آموزش و پرورش و رئیس سازمان نوسازی، توسعه 
و تجهیز مدارس برگزار شد، گفت: یک ردیف اعتباری برای 
تکمیل پروژه ها و مشارکت با خیّرین داریم که معادل ۲,۳۵۰ 
میلیارد تومان است که سال قبل به طور کامل تخصیص یافت.

وی افزود: تلاش ما براین است این رقم را در پنج ماهه اول 
سال تخصیص دهیم و از طریق بند »ز« تبصره ۵ خارج از 
سقف برای بدهی و مطالبات پیمانکاران، آن را افزایش دهیم.

میزان  افزایش  بر  تأکید  با  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
مشارکت خیّرین گفت: باید در این زمینه کارگروهی تشکیل 
دهیم تا با پیگیری های لازم، زمینه را برای مشارکت بیشتر 

افراد خیر در امر نیک مدرسه سازی هموارتر کنند.
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اخبار

رئیس اداره اوقاف و امور خیریه ناحیه دو 
تبریز: کرامت ماه رمضان به برکت نزول 

قرآن کریم در این ماه است

ناحیه دو تبریز گفت:  امور خیریه  اوقاف و  اداره  رئیس 
کرامت و شرافت ماه مبارک رمضان به برکت نزول قرآن 

کریم در این ماه است.
امامزاده  در  با حضور  خلیلی  الاسلام محمدرضا  حجت 
سیدمحمدکججانی تبریز، اظهار کرد: ضیافت رمضان به 
بر اساس روایات  الهی قرآن بوده و  واسطه نزول کتاب 
ماه  همین  در  نیز  آسمانی  کتب  دیگر  نزول  مستند، 

مبارک انجام گرفته است.
الهی و ماه نزول قرآن،  افزود: رمضان ماه ضیافت   وی 
فرصت مناسبی است تا در این روزها بر سر سفره قرآن 
کریم بنشینیم، چرا که این ماه پرفیض و ضیافت الهی از 

برکات عظیمی برخوردار است.
وی با بیان این که ماه رمضان در شرافت بی  نظیر است، 
ادامه داد: همان طوری که در آیه قرآنی »أنَفَْاسُکُمْ فیِهِ 
تسَْبِیحٌ وَ نوَْمُکُمْ فیِهِ عِبَادَةٌ« به مومنان و روزه  داران این 
نفس کشیدن  رمضان حتی  ماه  در  که  گفته شده  ماه 
انسان ثواب دارد و تسبیح محسوب می شود  و خواب روزه 

دار نیز در این مدت در حکم عبادت است.
حجت الاسلام خلیلی در خصوص برکات نزول و قرائت 
قرآن، گفت: شیخ صدوق از حضرت امام صادق )ع( نقل 
کرده که ایشان فرمودند، جوان مومنی که قرآن بخواند، 
قرآن با گوشت و خون او عجین می شود و خداوند جایگاه 
او را با سفیران با کرامت و نیکان قرار می دهد و قرآن 
کریم در روز قیامت مدافع او خواهد بود و برای او و به 

نفع او دلالت می کند.
وی ادامه داد: بر اساس این حدیث، هر چه جوانان را با 
قرآن و مفاهیم قرآنی بیشتر آشنا کنیم، قطعا جامعه خود 

را از خطرات مختلفی مصون تر خواهیم بود.
برای  فرصت  بهترین  را  رمضان  ماه  می توان  افزود:  وی 
ایجاد این نزدیکی و انس با قران دانست، چرا که محبوب 
ترین اعمال در این ماه یعنی تلاوت قرآن همراه با تدبر 
و توجه به مضامین و معانی آیات انجام می گیرد و توجه 
دارد  اهمیت  قدری  به  عزیز  ماه  این  در  کریم  قرآن  به 
که ثواب تلاوت یک آیه به اندازه ثواب تلاوت یک ختم 
قرآن است.رئیس اداره اوقاف و امور خیریه ناحیه دو تبریز 
اظهار کرد: ثواب بالای تلاوت قرآن در رمضان به دلیل این 
است که با توجه به ویژگی هایی زمانی، مکانی و شرایط 
مختلفی که پدید می آید، آمادگی مناسبی جهت انس و 
ارتباط با قرآن برای هر کسی در این مدت فراهم است. 
وی در خاتمه آستان مقدس امامزاده سیدمحمدکججانی 
را از فعالان حوزه فرهنگی و قرآنی و خدماتی در تبریز 
شکوفایی  شاهد  روز  به  روز  امیدواریم  گفت:  و  دانست 

فعالیت های فرهنگی این مجموعه باشیم.

تولیت آستان قدس رضوی گفت: خودکفایی 
در  قدس  آستان  سیاست  محرومان 
همه  لذا  است،  نیازمندان  به  امدادرسانی 
مختلف  استان  های  در  رضوی  خادمیاران 
باید در راستای خودکفایی نیازمندان فعالیت 

کنند.
الاسلام  حجت  نیوز،  آستان  گزارش  به 
آغاز  مراسم  در  مروی  احمد  والمسلمین 
بسته  هزار   888 توزیع  سراسری  عملیات 
معیشتی توسط آستان قدس که به صورت 
ویدئو کنفرانس با کانون های خدمت رضوی 
سراسر کشور از حرم مطهر رضوی انجام شد، 
رضوی  خادمیاران  تمامی  از  تشکر  ضمن 
فعال در این طرح، ابراز کرد: امیدواریم روزی 
آنچنان عدالت گسترده شود که در جامعه 
به  نیازی  و  باشد  نداشته  فقری وجود  هیچ 

این سفره های مهربانی نباشد.
وی افزود: امیدواریم روزی تمام مردم عزیز 
معیشتی  امکانات  حداقل  از  اسلامی  ایران 
مهربانی  سفره های  این  و  باشند  برخوردار 
را در موضوعات و ساحت های دیگری پهن 

کنیم.
تولیت آستان قدس رضوی در ادامه با اشاره 

شیوع  واسطه  به  که  معیشتی  مشکلات  به 
هموطنانمان  از  برخی  برای  کرونا  ویروس 
ایجاد شده است، تصریح کرد: بیش از یک 
ویروس  این  گرفتار  کشور  که  است  سال 
منحوس شده و متأسفانه مشکلات معیشتی 
برای برخی از هموطنان عزیز ما ایجاد شده 
است، لذا در این شرایط خاص آستان قدس 
وظیفه خود می داند به میزان توان به کمک 
نیازمندان بشتابد و به میزان مقدورات برای 
رفع نیازهای اولیه آنها اقدام کند، اما سیاست 

اصلی ما کاهش فقر است.
وی ادامه داد: به عبارتی باید به جای ماهی 
دادن به احسان جویان ماهیگیری بیاموزیم، 
استان  های  در  رضوی  خادمیاران  همه  لذا 
مختلف باید در راستای خودکفایی نیازمندان 
والمسلمین  الاسلام  کنند.حجت  فعالیت 
ما  جامعه  امروز  شرایط  کرد:  ابراز  مروی 
شرایطی  کرونا،  ویروس  شیوع  واسطه  به 
رفع  برای  همه  باید  که  است  استثنایی 
شرایط  در  اما  شویم،  میدان  وارد  مشکلات 
و  اشتغال  ایجاد  ما  اصلی  سیاست  عادی 
احسان  خودکفایی  برای  شغلی  فرصت های 

جویان است.

ابتدایی سوره مبارکه  آیات  به  ادامه  وی در 
در  متعال  خداوند  کرد:  ابراز  و  اشاره  بقره 
می پردازد  متقین  اوصاف  بیان  به  آیات  این 
راه  در  انفاق  نماز،  اقامه  غیب،  به  ایمان  و 
به  داشتن  یقین  و  انبیا  به  ایمان  خداوند، 

آخرت را از ویژگی های آنها معرفی می کند.
تولیت آستان قدس رضوی با بیان اینکه در 
قرآن کریم پس از اقامه نماز موضوع انفاق در 
راه خدا مطرح شده است، اظهار کرد: در تمام 
موضوعات از جمله انفاق باید نگاه توحیدی 

داشته باشیم.
وی با اشاره به روایت »الخَلقُ عِیالُ الله« از 
اساس  بر  کرد:  عنوان  اسلام،  گرامی  پیامبر 
این روایت نبی مکرم اسلام )ص( تمام خلق 
عیال خداوند هستند، پس گرامیترین خلق 
عیال  به  که  است  کسی  خداوند  درگاه  به 
خدا سود بیشتری می رساند و به دنبال رفع 

نیازهای مردم است.
حجت الاسلام والمسلمین مروی اضافه کرد: 
مصادیق  از  یکی  معیشتی  برخورداری های 
استعداد،  آبرو،  اعتبار،  است؛  خداوند  رزق 
هوش و تمام ظرفیت ها و توانایی های انسانی 
که  هستند  الهی  رزق  مصادیق  دیگر  از 
انسان می تواند از آن ها در راستای کمک به 
نیازمندان استفاده و آنها را در راه خدا انفاق 
حکمت های  از  یکی  اینکه  بیان  با  کند.وی 
با  توانگران  آشنایی  رمضان  مبارک  ماه 
طعم گرسنگی و تشنگی برای درک شرایط 
فقراست، عنوان کرد: کسی که درد نیازمندان 
محرومان  از  نمی تواند  باشد  نکرده  درک  را 
دستگیری کند، یکی از خیرات مهم در ماه 
مستمندان،  از  دستگیری  رمضان  مبارک 
فقیران و درماندگان است و روزه ها و عبادات 
خود در این ماه مبارک را باید با این معارف 

کامل کنیم.
حفظ  لزوم  بر  رضوی  قدس  آستان  تولیت 
و  رسانی ها  کمک  در  احترام  و  حرمت 
نیازمند  و  پذیر  آسیب  اقشار  از  حمایت ها 
جامعه تأکید و با بیان اینکه اهدای اجناسی 
که انسان دوست دارد به نیازمندان موجب 
است،  الهی  کثیر  خیر  از  آدمی  بهرهمندی 

اظهار کرد: در امدادرسانی به نیازمندان باید 
از آبرو و عزت آنها مراقبت شود، مبادا کمکی 
با نگاه تحقیرآمیز صورت پذیرد زیرا خداوند 
از محرومان  بتوانیم  بر ما منت گذاشته که 
دست گیری کنیم و از این جهت ما مدیون 

نیازمندان هستیم.
به  اهدایی  اجناس  در  اینکه  بیان  با  وی 
بودن  مرغوب  و  کیفیت  به  باید  نیازمندان 
از  یکی  کرد:  عنوان  شود،  دقت  کالاها 
محرومان  کرامت  و  حرمت  رعایت  جنبه ها 
نوع اجناس اهدایی به این افراد است، لذا در 
تهیه بسته های معیشتی باید بهترین اجناس 

و کالاها مورد استفاده قرار بگیرد.
تحقیر  مروی  والمسلمین  الاسلام  حجت 
و موجب غضب  بزرگ  را گناهی  نیازمندان 
الهی دانست و با بیان اینکه اهدای ارزاق و 
به  پایین  با کیفیت  نامطلوب و  مواد غذایی 
نیازمندان رنج آنها را بیشتر می کند، تصریح 
به  ارزاق  بسته های  اهدای  طرح  این  کرد: 
نیازمندان کشور با نام امام رضا )ع( و توسط 
خامیاران رضوی انجام می شود، لذا باید سیره 
ائمه اطهار )ع( و به ویژه حضرت رضا )ع( نیز 
در اعمال، رفتار، گفتار، تهیه مواد غذایی و 

تمام مراحل اجرای این طرح مشهود باشد.
قلبی  محبت  رضوی  قدس  آستان  تولیت 
نسبت به ائمه اطهار )ع( را موجب تبعیت، 
این  معارف  با  مردم  همراهی  و  همرنگی 
و گفت: خادمیاران رضوی  دانست  حضرات 
باید برای ایجاد محبت حضرت رضا )ع( در 
دل های مردم تلاش کنند که یکی از راه های 
به  با کرامت  این مهم احسان همراه  تحقق 

نیازمندان است.
حجت الاسلام والمسلمین مروی اجرای این 
طرح را در راستای لبیک به فرمان رزمایش 
رهبری  معظم  مقام  نیازمندان  به  کمک 
مواسات  خیر  بنای  کرد:  عنوان  و  دانست 
معظم  رهبری  را  نیازمندان  از  و دستگیری 
در قضیه کرونا گذاشتند و لبیک خادمان و 
فقیه  ولی  فرمان  این  به  رضوی  خادمیاران 
زمان و نایب امام زمان )عج( بسیار ارزشمند 

است.

تولیت آستان قدس رضوی در مراسم آغاز عملیات توزیع 888 هزار بسته معیشتی میان نیازمندان:

خودکفایی محرومان سیاست آستان قدس در امدادرسانی به نیازمندان است

اخبار

 اختصاص ۱۰۰۰ میلیارد تومان برای تکمیل

 ۲۳ پروژه نیمه تمام در ایلام

استاندار ایلام گفت:اعتبارات اختصاص یافته به پروژه های 
عمرانی جهش تولید ۱۵ برابر سهم جمعیتی استان است.

تومان  میلیارد   ۱۰۰۰ کرد:  اظهار  نوذری  محمد  دکتر 
برای تکمیل ۲۳ پروژه نیمه تمام جهش تولید از محل 
سفر سال گذشته رییس سازمان برنامه و بودجه کشور به 

استان ایلام اختصاص یافته است.
به  یافته  اختصاص  عمرانی  اعتبار  همچنین  گفت:  وی 
پروژه های جهش تولید استان، ۷.۴ درصد کل اعتبارات 
جهش تولید کشور است که این میزان بیش از ۱۵ برابر 

سهم جمعیتی استان برآورد می شود.
نامه جهش  تفاهم  براساس  کرد:  تصریح  ایلام  استاندار 
تولید 88.۷ میلیارد تومان از محل صندوق توسعه ملی 
تسهیلاتی  های  طرح  یارانه  و  عمرانی  های  پروژه  به 
اختصاص یافت که در این زمینه ایلام جزو سه استان 

برتر کشور قرار گرفته است.
سهم ایلام از اعتبارات جهش تولید 8۳۵ میلیارد ریال 

است
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار ایلام گفت: سهم 
استان از اعتبارات اختصاص یافته به جهش تولید 8۳۵ 
میلیارد ریال برای پروژه های عمرانی و ۵۲ میلیارد ریال 

یارانه سود این تسهیلات است.
جهانگیر  ایلام،  استانداری  عمومی  روابط  از  نقل  به 
رستمزاد در نشست بررسی تفاهم نامه های جهش تولید 
اظهار کرد: این میزان اعتبار برای ۱۷ پروژه عمرانی و 
زیربنایی و ۱۳ پروژه تسهیلاتی در نظر گرفته شده است.

وی افزود: تاکنون تنها ۶ تفاهمنامه از اعتبارات تسهیلاتی 
با بانک قرارداد منعقد کرده اند و به دستگاه های تخصصی 

برای پیگیری سایر موارد تذکر داده شده است.
های  طرح  بخش  در  کرد:  تاکید  ایلام  استاندار  معاون 
عمرانی و زیربنایی ۹ طرح در حوزه جهش تولید متعلق 
به جهاد کشاورزی استان است که ایستگاه پمپاژ هلیلان، 
تامین آب اراضی سیروان، ایستگاه پمپاژ زید، چمژاب - 
ارمو، طرح ساماندهی گلخانه ها، تامین آب اراضی گنبد 
پیرمحمد، خوشادول و چند پروژه دیگر از آن جمله است.

زیربنایی  پروژه  چند  همچنین  شد:  یادآور  رستمزاد 
شهرک صنعتی و بسیج نیز از دیگر طرح هایی هستند 
که در جهش تولید به آنها اعتبار اختصاص یافته و در 

حال اجرا هستند.
وی اضافه کرد: با توجه به بازدید مکرر روند اجرای پروژه 
درصد  و  شود  می  بررسی  همواره  تولید  جهش  های 

پیشرفت آنها رضایت بخش اعلام شده است.
وی ابراز امیدواری کرد با جذب این اعتبار بتوان گام های 
اساسی در راستای جهش تولید و فراهم کردن زیرساخت 

ها برای اجرای طرح های عمرانی استان برداشته شود.

5استان ها سال چهارم - شماره 73

تدوین سند توسعه مهارت 
آذربایجان شرقی

استاندار آذربایجان  اقتصادی  امور  معاون هماهنگی 
شرقی از تدوین سند توسعه مهارت استان خبر داد و 
گفت: این سند در جلسات آتی شورای برنامه ریزی 

استان، بررسی و تصویب می شود.
علی جهانگیری در جلسه شورای مهارت استان، با 
تبیین اهمیت برنامه ریزی در تحقق اهداف توسعه ای 
سازمان ها، گفت: تمامی برنامه ریزی ها، باید عملیاتی 
بوده و با ارزش یابی و نظارت های به موقع، بتوان بهتر 
و موثرتر از گذشته در مسیر تحقق اهداف این بخش 

تلاش کرد.
وی به آخرین وضعیت سند مهارت استان نیز اشاره 
کرد و ادامه داد: با آغاز تدوین پیش نویس این سند 
در سال گذشته و استفاده از نظرات تمامی دستگاه ها 
و  جزیره ای  گزارش های  از  بخشی  کارشناسان،  و 

عملکردهای موازی، مرتفع شده است.
از تصویب سند جامع مهارت استان در جلسه  وی 
و  دانشگاه ها  گفت:  و  داد  خبر  شورا  این  امروز 
دستگاه های اجرایی در صورت وجود هرگونه انتقاد، 
پیشنهاد و نظرات تکمیلی در خصوص این سند، در 
طی یک هفته آتی با دبیرخانه این شورا در ارتباط 

باشند.
آتی  جلسات  در  سند  این  کرد:  تصریح  جهانگیری 
شورای برنامه ریزی استان نیز، ارائه و پس از تصویب، 
اجرایی  دستگاه های  و  ادارات  سازمان ها،  تمامی  به 

ابلاغ می شود.
خواست  نیز  استان  وحرفه ای  فنی  سازمان  از  وی 
برش  اجتماعی،  عدالت  برای  تلاش  راستای  در  که 
شهرستانی سند توسعه مهارت را نیز به شهرستان ها 
ارسال کرده و بر اجرای هرچه بهتر آن نظارت کنند.

به نقل از روابط عمومی استانداری آذربایجان شرقی، 
تمامی  تا  داریم  انتظار  کرد:  اظهار  هم چنین  وی 
دستگاه های اجرایی نیز برنامه های عملیاتی خود در 
زمینه مهارت افزایی هرچه بیشتر در جامعه را تدوین 

و اطلاع رسانی کنند.

موانع  رفع  و  آب  تامین  گفت:  سمنان  استاندار 
پیش رو در این مسیر، نیاز اصلی توسعه تولید و 

بخش صنعت در استان سمنان است.
علیرضا آشناگر، در جلسه شورای گفتگوی دولت 
و بخش خصوصی استان با بیان اینکه رفع موانع 

تولید از مهم  ترین  پشتیبانی ها در حوزه تحقق 
شعار سال است، اظهار کرد: یکی از موانع  جدی 
تولید و توسعه در استان، مساله تامین آب است 
که باید در بحث برُش استانی مبتنی بر ظرفیت 
های استان برای تحقق شعار سال، مَد نظر قرار 

بگیرد.
وی با بیان اینکه پیگیری ها برای تامین آب در 
استان از چندین مجرا در دستور کار قرار دارد، 
فلات  به  خزر  دریای  آب  انتقال  کرد:  تصریح 
از این  موارد است که اقداماتی در  مرکزی یکی 
و  جمهور  رئیس  با  مکاتبه  جمله  از  حوزه  این 
پیگیری برای ورود سرمایه گذار به جهت اجرای 

پروژه در حال انجام است.
از  استفاده  مبحث  کرد:  اضافه  سمنان  استاندار 
پساب نیز توسط شهرداری سمنان در حال انجام 
است که لازم است در این خصوص با هماهنگی 
و مساعدت دستگاه های مرتبط، تسریع صورت 
 گیرد تا با تامین آب در استان،  بخش صنعت ما 

معطل تامین  آب نباشد.
با  و  امروز  عنوان،  هیچ  به  کرد:  خاطرنشان  وی 
استقرار صنایعی که  استان، مجوز  فعلی  شرایط 
در  و  شود  نمی  داده  دارند  فراوان  آب  به  نیاز 

شرایط فعلی شاهد رونق صنایع آب برَ در استان 
سمنان نخواهیم بود.

بازرگانی،  اتاق  اقدام  اینکه  بر  تاکید  با  آشناگر 
به  ورود  برای  ایران  کشاورزی  و  معادن  صنایع، 
کار  سال  شعار  تحقق  برای  راهکار  ارائه  بحث 
به  سال  شعار  تحقق  گفت:  است،  ای  پسندیده 
و  اجرایی  برای دستگاه های  عنوان یک  وظیفه 
یک استراتژی برای بخش خصوصی است که نیاز 
است برُش استانی در خصوص ارائه راهکارها برای 
صنایع،  بازرگانی،  اتاق  توسط  سال  شعار  تحقق 
قرار  کار  دستور  در  استان  کشاورزی  و  معادن 
گیرد. استاندار سمنان گفت: در حوزه اجرا باید 
کشور  اقتصادی  رونق  برای  که  هایی  پشتیبانی 
قرار  کار  دستور  در  و  شناسایی  را  است  مهم 
دهیم؛ تعدد بخشنامه ها و مقررات پشت سر هم، 
باید  که  مواجه  کرده  با مشکلاتی  را  کارآفرینان 

بررسی و برای رفع موانع ارائه راهکار شود.

تامین آب ضرورت توسعه تولید و صنعت در استان سمنان است

چهارشنبه اول اردیبهشت 1400

استاندار اردبیل: فاز اول تونل دوم حیران 

تا پاییز سال جاری افتتاح می شود

استاندار اردبیل گفت: فاز اول تونل دوم گردنه حیران در 
محور نمین به سمت آستارا تا پاییز امسال راه اندازی می 

شود.
اکبر بهنام جو در جریان بازدید از روند احداث تونل دوم 
در گردنه حیران و در محدوده استان اردبیل اظهار کرد: با 
تلاش پیمانکار دومین عملیات انفجار در این مسیر انجام 
شد تا راه برای احداث تونل گشوده شده و امکان اجرایی 

شدن آن با سرعت بیشتر فراهم آید.
وی تصریح کرد: قرار شد تا پیمانکار از دو سمت ورودی و 
خروجی تونل تراشه برداری و همچنین دهانه گیری تونل را 
آغاز کند تا این تونل به طول ۶۵۰ متر با گالری های مجزا 
در پنج ماه آینده اجرایی شده و  فاز دوم نیز تا پایان امسال 

به انجام برسد.
استاندار اردبیل گفت: امیدواریم با تلاشی که پیمانکار در 
مسیر اجرای پروژه و رفع ریزش مدخل های ورودی تونل 
انجام داده تا پایان امسال هر دو فاز تونل را تکمیل و این 
مسیر را برای تردد میهمانان و مسافران و همشهریان آماده 

کند.
بهنام جو افزود: در این مسیر که در طول سال با ترافیک 
سنگینی روبه رو هستیم شرایطی فراهم آمده تا با احداث 
تونل دوم از بار ترافیکی این مسیر کاسته شده و راه برای 

تردد به راحتی در تونل دوم انجام شود.
وی در بخش دیگری از سخنان خود خاطر نشان کرد: راه و 
شهرسازی با تأمین اعتبار مورد نیاز این پروژه و نظارت فنی 
که انجام می دهد در کوتاه ترین فاصله زمانی اجرای این 
پروژه را در دستور کار قرار داده به طوریکه از سال گذشته 
نیز اعتبار خوبی برای این مسیر در نظر گرفته شده تا با 
۴۰۰ میلیارد ریال اعتبار اجرای این پروژه سرعت بیشتری 

بگیرد.
بهنام جو اضافه کرد: امیدواریم با بهره برداری از تونل دوم در 
محور اردبیل – آستارا و گذر از گردنه زیبای حیران شرایط 
مناسبی در تردد از این مسیر فراهم آمده و گردشگران نیز 

از زیبایی های این مسیر استفاده کنند.
استاندار اردبیل بیان کرد: در این محور سالانه چهار میلیون 
تردد به ثبت می رسد که با راه اندازی تونل دوم انتظار می 

رود این ترددها افزایش پیدا کند.

آگهی موضوع ماده 3قانون وماده13 
آئین نامه قانون تعیین تکلیف 

وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای 
فاقدسندرسمی

شماره  برابررای   
 1 3 9 9 6 0 3 0 1 2 0 6 0 0 3 3 7 9

مورخ1399/11/26
کلاسه  پرونده  موضوع  اول  هیات   
 1399114401206000008
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 

اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر درواحدثبتی حوزه ثبت ملک 
بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض 
دانا   کرانی  سمانه  خانم  متقاضی 
شناسنامه  بشماره  محمدنبی  فرزند 
 0063240246 کدملی  و   14322
صادره ازتهران  نسبت به ششدانگ 
یک قطعه زمین بابنای احداثی درآن 
به مساحت 196/20 متر مربع واقع  
فرعی   202 ثبتی  ازپلاک  درقسمتی 
از 135 اصلی ازمالکیت رسمی آقای 

است.  گردیده  محرز  تاجیک  طاهر 
مراتب  عموم  منظوراطلاع  لذابه 
روزآگهی  فاصله15  به  دردونوبت 
اشخاص  که  درصورتی  شود  می 
نسبت به صدورسندمالکیت متقاضی 
توانند  باشندمی  داشته  اعتراضی 
به مدت  آگهی  اولین  انتشار  ازتاریخ 
اداره  این  به  خودرا  اعتراض  دوماه 
تسلیم وپس ازاخذرسید،ظرف مدت 
اعتراض،  تسلیم  ازتاریخ  ماه  یک 
قضایی  مراجع  خودرابه  دادخواست 

درصورت  است  نماید.بدیهی  تقدیم 
وصول  وعدم  مذکور  مدت  انقضای 
سندمالکیت  مقررات  طبق  اعتراض 

صادرخواهدشد.
اول:  نوبت  انتشار  تاریخ 

1400/02/01
 : دوم  نوبت  انتشار  تاریخ 

1400/02/15

علیرضا زمانی – رئیس  ثبت 
اسنادواملاک

جهاد  سازمان  اقتصادی  امور  و  ریزی  برنامه  معاون 
بیمه  کارگزاران  اینکه  بیان  با  کردستان  کشاورزی 
محصولات کشاورزی در حال ارزیابی خسارت وارده 
استان  مزارع  و  باغات  در  وقوع سرمازدگی  از  ناشی 
هستند اعلام کرد که در اثر وقوع سرمازدگی بالغ بر 
۵ هزار و ۶۰۰ میلیارد ریال به باغات و مزارع استان 

خسارت وارد شده است.
بررسی   کارگروه  جلسه  اولین  در  فعله گری  خلیل 
اظهار  استان  کشاورزی  محصولات  بیمه  اقتصادی 
کرد که در اثر افت شدید دما به دفعات متعدد طی 
فروردین ماه سالجاری و بر اساس برآوردهای صورت 
گرفته، در اثر وقوع سرمازدگی بالغ بر ۵ هزار و ۶۰۰ 

میلیارد ریال به باغات و مزارع استان خسارت وارد 
شده است.وی افزود که کاهش نزولات آسمانی طی 
سال زراعی جاری و توزیع زمانی و مکانی نامناسب 
آینده  روزهای  طی  شرایط  این  ادامه  و  بارش ها 
موجبات وقوع خشکسالی و کاهش چشمگیر تولیدات 

بخش کشاورزی را رقم خواهد زد.

جهاد  سازمان  اقتصادی  امور  و  ریزی  برنامه  معاون 
کشاورزی کردستان تصریح کرد که بیمه محصولات 
راهکارهای  جمله  از  شرایطی  چنین  در  کشاورزی 
ریسک  مدیریت  به  بحران  مدیریت  تبدیل  در  موثر 
کشاورزی  های  عرصه  مجدد  بازتوانی  و  بازسازی  و 

خواهد بود.

خسارت ۵۶۰۰ میلیاردی سرما به باغات و مزارع کردستان



ورزشی
خبر

وحید امیری: پرسپولیس از بردن 

سیر نمی شود

مشکلات  گفت:  پرسپولیس  فوتبال  تیم  هافبک 
پرسپولیس زیاد است اما بازیکنان از بردن سیر نمی 

شوند.
بازی  از  قبل  خبری  نشست  در  امیری  وحید   
پرسپولیس و گوا هند در هفته چهارم رقابت های 
گروه E لیگ قهرمانان آسیا گفت: نصف بازی ها را با 
موفقیت پشت سر گذاشتیم. می دانیم هدف خاصی 

که داریم چه چیزی هست.
هافبک تیم فوتبال پرسپولیس افزود: کاملًا با برنامه 
خاصی  اتفاق  هنوز  می دانیم  اما  می رویم  پیش 
نیفتاده است و صعودمان از گروه قطعی نشده است. 

ان شاءالله صعود مقتدرانه داشته باشیم.
او درباره وضعیت پرسپولیس تاکید کرد: آقای گل 
محمدی گفت که تیم مشکلات زیادی دارد. مشکل 
اولی که داریم کار در شرایط سختی آب و هوایی 
فعلی هند است. بازی با گوا یک سورپرایز بود که 
نشان  فوتبال خود  را در  بالای خوبی  آنها کیفیت 

دادند.
پرسپولیس  هم  ما  حال  هر  به  داد:  ادامه  امیری 
را طی  موفق خودمان  روند  می خواهیم  و  هستیم 
کنیم. در چند سال گذشته کیفیت خودمان را در 
ایران و آسیا نشان داده ایم و می خواهیم موفقیت های 
خود را ادامه دهیم. امیدوارم مدیران باشگاه به فکر 
باشند تا تنها دغدغه ما در داخل زمین فوتبال باشد 
فوتبال  در  آرامش  و  موفقیت  برای  ما  فکر  تمام  و 

باشد.
امیری تاکید کرد: در بازی اول که با الوحده داشتیم 
با شرایط آب و  توانستیم خیلی خوب  را  خودمان 
به  پرسپولیس  شخصیت  دهیم.  وفق  هند  هوایی 
بردن عادت کرده است و از بردن سیر نمی شویم. 
خیلی زود خسته نمی شویم و تمام تلاش خود را 
می کنیم با حداکثر امتیازات و با اقتدار کامل موفق 
شویم. باید روحیه شجاعانه و پیروزی طلبی را حفظ 
کنیم تا مثل دو بازی که به فینال آسیا رفتیم باز 

هم موفق شویم.

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس با تاکید بر این 
که هدف تیمش صعود به مرحله بعد با حداکثر 
امتیاز است، گفت: در گروه سختی حضور داریم و 
همگان دیدند که تیم گوا با قلبش بازی می کند.

قبل  خبری  نشست  در  محمدی  گل  یحیی   
چهارم  هفته  در  گوا  مقابل  برگشت  دیدار  از 
رقابت های گروه E لیگ قهرمانان آسیا گفت: فکر 
می کنم نتایجی که تا حالا گرفتیم حاصل تلاش 
مجموعه پرسپولیس خصوصاً بازیکنان است که با 
تمرکز و اعتماد به نفس خوب توانستند ۹ امتیاز 

کسب کنند.
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس درباره برنامه ریزی 
خود برای ادامه روند فعلی این تیم افزود: شاید 
ما در گروه ساده ای هستیم  فکر کنند  خیلی ها 
اما اصلًا این طور نیست. همین گوا هند را فکر 
که  دیدند  اما همه  باشد  تیم ضعیفی  می کردند 
منسجم و دونده بازی می کنند. آنها با قلب شان 
بازی می کنند. ضمن اینکه الریان و الوحده امارات 
هم با مربی و بازیکنان حرفه ای در گروه هستند تا 

یکی از سخت ترین گروه ها را داشته باشیم.
وی تاکید کرد: رویکرد بازیکنان و نگاه آنها به این 
بازی ها بسیار مثبت است. البته مشکلات زیادی 
جا  می کنیم.  نرم  پنجه  و  آنها دست  با  و  داریم 
به حل  نسبت  بخواهم  باشگاه  از مسئولان  دارد 

آنها زودتر اقدام کنند.
سرمربی پرسپولیس درباره دو گلی که پرسپولیس 
روی ضربات ایستگاهی دریافت کرده است اظهار 

داشت: نظم دفاعی ما باید در ضربات ایستگاهی 
را بیشتر دقت کنیم. همچنین جاگیری دروازه بان 
هم  تمرین  برای  زیادی  فرصت  است.  مهم  نیز 
تا  اما تلاش می کنیم روی آن کار کنیم  نداریم 
تبدیل به نقطه ضعف تیم ما باشد. قبلًا خیلی کم 
اتفاق افتاده بود که روی ضربات ایستگاهی گل 

بخوریم و ممکن است این موضوع باعث نگرانی 
شود.

هم  بازی ها  ادامه  در  آیا  اینکه  درباره  یحیی 
فکر  کرد گفت:  تکرار خواهند  را  فعلی  موفقیت 
می کنم موفقیت در نصف بازی ها برای صعود و 
پایان خوب کافی نباشد. باید بتوانیم در سه دیدار 

آینده هم خوب ظاهر شویم. هدف اصلی ما صعود 
حیاتی  ما خیلی  برای  و  است  امتیاز  با حداکثر 
است که ببریم. نباید فکر کنیم کارمان تمام شده 
است و اگر این کار را نکنیم به مشکلات بزرگ 
می خوریم. باید انگیزه را تا لحظه آخر حفظ کنیم 

تا موفق شویم.

خبرنباید فکر کنیم کار تمام شده

کشتی گیران با تمام وجود 
برای موفقیت در المپیک 

تلاش می کنند

6

ملی پوشان  گفت:  آزاد  کشتی  ملی  تیم  سرمربی 
ورزشی  رشته  پرافتخارترین  عنوان  به  کشتی 
کشورمان در المپیک تلاش خواهند کرد همچون 

گذشته پرچم ایران را به اهتزاز در آورند.
غلامرضا محمدی سرمربی تیم ملی کشتی آزاد بعد 
از واکسیناسیون کشتی گیران المپیکی اظهار داشت: 
اعضای تیم ملی کشتی آزاد و فرنگی به دلیل حضور 
در مسابقات کسب سهمیه و مسابقات قهرمانی آسیا 
نتوانسته بودند در مرحله اول واکسیناسیون حاضر 
شوند و امروز با حضور در ستاد پزشکی فدراسیون 
پزشکی ورزشی واکسیناسیون کشتی گیران و کادر 
و  ورزش  وزارت  از  می کنم  تشکر  شد.  انجام  فنی 
این  مقدمات  که  المپیک  ملی  کمیته  و  جوانان 

واکسیناسیون را فراهم کردند.
دیگر  و  کشتی گیران  طبیعتاً  داد:  ادامه  وی 
المپین های ما با آرامش خاطر بیشتری به تمرینات 
توکیو  المپیک  رقابت های  شروع  از  قبل  خود 
می پردازند. امیدوارم نتیجه این زحمات در توکیو به 
بار بنشیند و کاروان ورزشی ایران بهترین عملکرد 

را داشته باشد.
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد در پایان خاطرنشان 
کرد: کشتی به عنوان پرافتخارترین رشته ورزشی 
رشته های  دیگر  کنار  در  المپیک  در  کشورمان 
ورزشی همه تلاش خود را انجام می دهد که مثل 
المپیک به اهتزاز  ایران را در  نام و پرچم  گذشته 

درآورد.

فدراسیون فوتبال نامه اعتراضی خود را نسبت 
 AFC به حذف از جام جهانی فوتبال ساحلی به

ارسال کرد.
 روز چهارشنبه بود که کنفدراسیون فوتبال آسیا 
اعلام کرد سه کشور ژاپن، امارات و عمان از قاره 
آسیا در جام جهانی فوتبال ساحلی روسیه حضور 
خواهند داشت. طبق اعلام AFC، مکانسیم این 
انتخاب لحاظ کردن امتیاز کشورها در سه دوره 
 ،۲۰۱۵ سال های  در  آسیا  قهرمانی  مسابقات 

۲۰۱۷ و ۲۰۱۹ بوده است.
انتشار امتیازات  با  فدراسیون فوتبال همان روز 
ایران در سه دوره گذشته مسابقات قهرمانی آسیا 
اعلام کرد که باید به عنوان تیم سوم بعد از ژاپن 

و امارات به جام جهانی برود.
فدراسیون  حقوقی  کارشناس  رفیعی  غلامرضا 

امروز جمعه  فوتبال هم 
گفت:  خصوص  این  در 
کردیم  بررسی  ما 
نحوه  این  دیدیم  و 
کنفدراسیون  محاسبه 
در  است.  نادرست  آسیا 
واقع باید ترتیب تیم های 
جهانی  جام  به  اعزامی 
ترتیب  این  به  فوتسال 
و  ایران  ژاپن،  باشد: 
رتبه  در  امارات  عمان. 

چهارم قرار می گیرد.
رفعی افزود: شب گذشته 

نامه ای را برای کنفدراسیون آسیا تهیه کردیم و 
نظرمان را بر اساس اطلاعاتی که در وب سایت 

AFC و رنکینگ تیم ها در سه دوره گذشته بود 
نامه  این  پاسخ  منتظر  حاضر  حال  در  آوردیم. 

هستیم.

نامه اعتراضی به AFC ارسال شد

ایران امیدوار به بازگشت به جام جهانی فوتبال ساحلی
)سرپرست  چشمه  باران  دکترمهرعلی 
و  ای  زورخانه  های  ورزش  فدراسیون 
کشتی پهلوانی( از یرگزاری دوره های 
مربیگری،  مدرسان  سازی  همسان 

داوری و مرشدی خبر داد.  
)سرپرست  چشمه  باران  دکترمهرعلی 
و  ای  زورخانه  های  ورزش  فدراسیون 
کشتی پهلوانی( از یرگزاری دوره های 
مربیگری،  مدرسان  سازی  همسان 

داوری و مرشدی خبر داد.
های  ورزش  خبری  پایگاه  گزارش  به 
باران  پهلوانی،  کشتی  و  ای  زورخانه 
این  داشت:  اظهار  باره  این  در  چشمه 
فدراسیون در نظر دارد بر اساس تقویم 
اردیبهشت  در  و  جدید  سال  ورزشی 
سازی  همسان  دوره  سالجاری  ماه 
داوری  زورخانه ای،  مربیگری  مدرسین 
زورخانه ای و هنر مرشدی را با توجه به 
شرایط فعلی کشور )شیوع کووید-۱۹( 
سایر  و  تهران  استان  قرمز  وضعیت  و 

برگزار  مجازی  صورت  به  ها  استان 
نماید.

ادامه  در  پهلوانی  فدراسیون  سرپرست 
همسان  دوره  اساس  همین  بر  افزود: 
زورخانه  ای  مربیگری  مدرسین  سازی 
ماه،   اردیبهشت   8 چهارشنبه  روز  در 
داوری  مدرسین  سازی  همسان  دوره 
زورخانه ای در روز شنبه ۱۱ اردیبهشت 
ماه و دوره همسان سازی ویژه مدرسین 
مرشدی در روز یکشنبه ۱۲ اردیبهشت 

ماه سالجاری برگزار خواهد شد.
باران چشمه بیان داشت: بدین منظور 
شایسته است هیات های استانی جهت 
شرکت  برای  خود  مدرسین  معرفی 
تکمیل  به  نسبت  فوق   های  دوره  در 
مطابق  کننده  شرکت  افراد  اطلاعات 
اتوماسیون  طریق  از  ارسالی  جدول  با 
اداری  وقت  پایان  تا  ترتیب  به  اداری 
شنبه  روز  مربیگری  مدرسی  برای 
مدرسی  برای  ماه،  اردیبهشت   4

و  ماه  اردیبهشت   6 دوشنبه  داوری 
 8 چهارشنبه  مرشدی  مدرسی  برای 

اردیبهشت ماه اقدام نمایند.
اول  صفحه  تصویر  است  گفتنی 
نامه  معرفی  ملی،  کارت  و  شناسنامه 
تصویر حکم مدرسی  استان،  هیات  از 
ورزشی  نامه  بیمه  تصویر  مربوطه، 
معتبر، تصویر فیش واریزی از مدارکی 

است که برای ثبت نام در این دوره ها 
می بایست ارائه گردد.

های  دوره  به  دسترسی  لینک  ضمنا 
از  پس  جداگانه  کدام  هر  مربوطه 
ارسال  و  متقاضیان  نام  ثبت  تکمیل 
مدارک توسط هیئت های استان ها )تا 
تاریخ مقرر( طی نامه ای اعلام خواهد 

شد.

در ورزش های زورخانه ای و کشتی پهلوانی
دوره های همسان سازی مدرسان مربیگری، داوری و مرشدی برگزار می شود

از  پس  جهان  و  ایران  کشتی  ستاره 
کسب قهرمانی در آسیا بار دیگر اعلام 
کرد همچنان مشتاق است تا قبل از 
بازی های المپیک در مسابقات رسمی 

و تدارکاتی دیگری هم شرکت کند.
 همانطور که پیش بینی می شد حسن 
یزدانی توانست با اقتدار در برابر رقبای 
نهایت  در  و  آسیایی خود ظاهر شود 
عنوان قهرمانی قاره کهن را از آن خود 

کند.
قهرمانی  رقابتهای  در  یزدانی  حسن 
آسیا تمامی حریفان خود را با نتیجه 
۱۰ بر صفر شکست داد و ثابت کرد 
کلاس کشتی او یک سر و گردن بالاتر 

از مدعیان این قاره است.
او ابتدا هایاتو ایشیگورو از ژاپن را ۱۰ 
با همین  بر صفر مغلوب کرد. سپس 
به  را  عراق  از  العبید  مصطفی  نتیجه 

دیپاک  هم  فینال  در  و  برد  راحتی 
این  داد.  شکست  را  هند  از  پونیا 
است  حریفی  همان  هندی  آزادکار 
که در فینال رقابتهای جهانی ۲۰۱۹ 
از  مصدومیت  دلیل  به  قزاقستان 
خودداری  یزدانی  حسن  با  رویارویی 
جهان  نقره  مدال  به  مبارزه  بدون  و 

بسنده کرد.
که  اینجاست  توجه  جالب  نکته  اما 
حسن یزدانی همچنان بعد از رقابتهای 
قهرمانی آسیا بدون توجه به حساسیت 
المپیک،  تا  باقیمانده  روزهای  بالای 
و  تدارکاتی  میادین  در  حضور  تشنه 

رسمی بیشتر است.
یزدانی بعد از فینال آسیا صراحتاً اعلام 
کرد اگر لازم باشد تا المپیک حتماً در 
تورنمنت دیگری شرکت می کند تا به 
آمادگی بیشتری برسد و در نهایت با 

مردم  المپیک،  مدال  خوشرنگ ترین 
کشورمان را خوشحال کند.

به  المپیک  و  جهان  کشتی  قهرمان 
نیز  آسیا  قهرمانی  رقابتهای  سطح 
اشاره کرد و گفت: »باید در حد آسیا از 
حریفان این قاره انتظار داشت. بدیهی 
هستند  فنی تر  ما  آزادکاران  است 
نسبت  بهتری  و  بیشتر  تمرینات  و 
بی تردید  داشتند.  آسیایی  رقبای  به 
کلاس کشتی ایران بالاتر از آسیاست. 
البته در بعضی از اوزان اتفاقاتی رخ داد 
شایستگی  نتوانستند  ما  بچه های  که 
و توان واقعی خود را نشان دهند که 
بعدی  مسابقات  در  هم  آنها  امیدوارم 

بتوانند موفق عمل کنند.«
اتحادیه جهانی کشتی هم در واکنش 
به قهرمانی حسن یزدانی در آسیا، در 
صفحه رسمی خود از عملکرد وی در 

نوشت:  و  کرد  تمجید  رقابت ها  این 
»مسابقات قهرمانی آسیا برای حسن 
کشتی  سوپراستار  عنوان  به  یزدانی 
آماده  راه  در  قدم  یک  فقط  جهان، 
یعنی  او  نهایی  هدف  برای  شدن 
است.  المپیک  طلای  مدال  دومین 
تنهایی،  به  کرد  ثابت  دوباره  یزدانی 
یک کلاس مبارزه است و بی دلیل او 

را بهترین نمی نامند.«
صبرانه  بی  کشتی  اهالی  حال  هر  به 
در  یزدانی  حسن  حضور  منتظر 
بازی های المپیک هستند تا بار دیگر 
مبارزات دیدنی او را شاهد باشند. به 
دیوید  با  او  احتمالی  نبرد  خصوص، 
سد  از  بار  دو  این  از  پیش  که  تیلور 
برای  مدتهاست  او  و  گذشته  یزدانی 
انتقام از رقیب توانمند آمریکایی خود 

لحظه شماری می کند.

تا قبل از بازی های المپیک؛

اشتهای سیری ناپذیر یزدانی برای حضور در میادین تدارکاتی

آغاز  حالی  در  فرنگی  کشتی  ملی  تیم  اردوی 
را  نهایی خود  تصمیم  هنوز  بنا  محمد  که  شد 
در خصوص معرفی ملی پوش وزن 8۷ کیلوگرم 

برای کسب سهمیه المپیک اتخاذ نکرده است.
 شاگردان محمد بنا تاکنون ۵ سهمیه بازی های 
در  تنها یک سهمیه  و  کرده  را کسب  المپیک 
وزن 8۷ کیلوگرم باقی مانده تا تیم محمد بنا را 
در توکیو کامل کند. علیرضا نجاتی، محمدعلی 
رقابت های  در  منجزی  قاسمی  امیر  و  گرایی 
و   ۷۷  ،6۰ اوزان  در  قزاقستان   ۲۰۱۹ جهانی 
۱۳۰ کیلوگرم صاحب سهمیه المپیک شدند و 
محمدرضا گرایی و محمدهادی ساروی هم در 
اوزان 6۷ و ۹۷ کیلوگرم در مسابقات گزینشی 
قزاقستان دو سهمیه دیگر را از آن خود کردند. 
این در حالیست که حسین نوری در رقابتهای 
مذکور در کسب سهمیه 8۷ کیلوگرم ناکام ماند 

تا تیم المپیکی محمد بنا فعلًا کامل نشود.
مدعیانی  کشتی  جهانی  اتحادیه  اعلام  طبق 
که در گزینشی قاره ای موفق به کسب سهمیه 
 ۱۹ تا   ۱6 روزهای  طی  باید  نشده اند  المپیک 
صوفیه  گزینشی  رقابت های  در  اردیبهشت ماه 
بلغارستان به میدان بروند و آخرین شانس خود 

را امتحان کنند.
از  یکی  آن  تا  باید  بنا  محمد  ترتیب  بدین 
را  خود  کیلوگرم   8۷ وزن  در  خود  گزینه های 
ساخته و پرداخته کرده و راهی بلغارستان کند. 

هر چند از ناصر علیزاده 
کشتی گیر  عنوان  به 
مورد نظر کادر فنی یاد 
سرمربی  اما  می شود، 
گزینه ای  فعلًا  ملی  تیم 
را رسماً معرفی نکرده و 
همچنان در حال بررسی 
برای  انتخاب  بهترین 
حضور در آخرین میدان 

گزینشی المپیک است.
از  مرحله  هشتمین   
کشتی  ملی  تیم  اردوی 
اول  روز  از  نیز  فرنگی 
اردیبهشت ماه آغاز شده 

نفرات  اسامی  که  می انجامد  بطول  روز   ۱۲ و 
دعوت شده به این اردو به شرح زیر است:

سجاد  )خوزستان(  دادمرز  پویا  کیلوگرم:   ۵۵
و  )سیستان  آرامی  امید  )مازندران(  پور  عباس 

بلوچستان(
6۰ کیلوگرم: علیرضا نجاتی )قم( مهدی محسن 

نژاد )خوزستان( پویا ناصرپور )خوزستان(
6۳ کیلوگرم: میثم دلخانی )فارس( آرمین محب 

ثابت )تهران( مهرداد مردانی )خوزستان(
6۷ کیلوگرم: محمدرضا گرایی )فارس( حسین 

اسدی )خوزستان( محمدجواد رضایی )قم(
۷۲ کیلوگرم: علی ارسلان )مازندران( محمدرضا 

مختاری )فارس(
پژمان  )فارس(  ۷۷ کیلوگرم: محمدعلی گرایی 

پشتام )تهران( امین کاویانی نژاد )خوزستان(
8۲ کیلوگرم: علی موسی زاده )تهران(

8۷ کیلوگرم: حسین نوری )البرز( رامین طاهری 
)خوزستان( ناصر علیزاده )مازندران( مهدی فلاح 

)تهران(
)مازندران(  ساروی  محمدهادی  کیلوگرم:   ۹۷

مهدی بالی )مازندران(
۱۳۰ کیلوگرم: امیر قاسمی منجزی )خوزستان( 
یوسفی  اکبر  علی  )خوزستان(  میرزازاده  امین 

)مازندران( پارسا نظری )فارس(

برای کسب سهمیه المپیک؛

گزینه نهایی محمد بنا هنوز معرفی نشده است
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عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال می گوید 
را  خود  تلاش  تمام  فدراسیون  حقوقی  تیم 
برای گرفتن میزبانی از بحرین انجام می دهد 
و به دنبال احقاق حق ایران در این مسابقات 

است.
تحولات  آخرین  درباره  ماجدی  میرشاد   
فوتبال کشور گفت: دکترعزیزی خادم، رئیس 

فدراسیون  تمام اولویت خود را برای حضور 
پرقدرت تیم ملی در مسابقات مقدماتی جام 
اساس  برهمین  است.  گذاشته  قطر  جهانی 
اعضای هیات رئیسه نیز همین دغدغه را دارند 
و تلاش می کنند، تجهیزات و امکانات لازم  
در این مسیر را برای تیم ملی فراهم کنند تا 
تیم ملی در رقابتهای مقدماتی جام جهانی با 

بهترین کیفیت حضور داشته باشد.
شده  انجام  اقدامات  درباره  ادامه  در  ماجدی 
برای کسب میزبانی مقدماتی جام جهانی در 
اعتراض به سیاست های کنفدراسیون فوتبال 
آسیا عنوان کرد:  تیم حقوقی فدراسیون تمام 
تلاش خود را در این زمینه انجام می دهد و به 
دنبال احقاق حق ایران برای کسب میزبانی در 

این مسابقات است. اگر این اتفاق هم رخ ندهد، 
بدون شک تیم ملی فوتبال کشورمان در هر 
بهترین  کند،  برگزار  را  مسابقات  که  کشوری 
نتیجه را خواهد گرفت. اعضای هیات رئیسه 
همقسم شده  و  همدل  یکدیگر  با  فدراسیون 
اند که برای درخشش تیم ملی در این رقابتها 

همه تلاش خود را در این زمینه انجام دهند.

»صعود« تیم ملی اولویت فدراسیون است



استان تهران
گزارش

احداث پل همسطح از هفته آینده 
آغاز خواهد شد

شهردار نسیم شهر گفت:احداث پل همسطح از هفته آینده آغاز خواهد 
شد

علی طلایی در جلسه کمیته حمل و نقل و ترافیک شهرستان گفت: 
احداث پل غیر همسطح در ورودی نسیم شهر در شورای حمل و نقل 

و  ترافیک استان تهران به تصویب رسیده است.
وی افزود: تجهیز کارگاه و احداث این پل غیر همسطح از هفته آینده 

آغاز خواهد شد.
شهردار نسیم شهر با بیان اینکه گرید پیمانکار مربوطه گرید یک می 
باشد، اظهار داشت: قرارداد با پیمانکار این پروژه نیز منعقد و به امضا 

رسید است.

خط  راه اندازی  گفت:  تهران  استاندار 
اهمیت  استان  کرونا  ستاد  در   ۶۰۷۰
که  چرا  دارد  مضاعفی  تاثیرگذاری  و 
نسبت به اعلام تخت های بیمارستانی 
به بیماران اقدام می کنند که این امر 
به  است.  اثرگذار  بیماران  جایابی  در 
گزارش پایگاه اطلاع رسانی استانداری 
در  بندپی  محسنی  انوشیروان  تهران، 
جلسه ستاد مدیریت و مقابله با کرونای 
اقداماتی  داشت:  اظهار  تهران  استان 
علوم  دانشگاه  و  تهران  استانداری  که 
پیگیری  دارند  کار  دستور  در  پزشکی 
شده و رسانه ها نیز در بحث آگاه سازی 
و ایجاد حساسیت مردم اقدام می کنند.

در   ۶۰۷۰ خط  راه اندازی  افزود:  وی 
ستاد کرونا استان اهمیت و تاثیرگذاری 
مضاعفی دارد چرا که نسبت به اعلام 
بیماران  به  بیمارستانی  های  تخت 
اقدام می کنند که این امر در جایابی 
بیماران اثرگذار است همچنین نسبت 
به افزایش تخت های بیمارستانی اقدام 
شده و تعداد تخت ها به بالای ۱۰ هزار 

تخت رسیده است.
خاطرنشان  ادامه  در  تهران  استاندار 
کرد: برخی از بیمارستان های قدیمی 

تهران نیازمند تامین تجهیزات از جمله 
دستگاه های اکسیژن ساز هستند که 
نسبت  تا  شده  اتخاذ  ویژه ای  تدابیر 
شود  اقدام  دستگاه ها  این  تامین  به 
می  کمک  زمینه  این  در  خیرین  و 
برق  تامین  زمینه  در  کنند، همچنین 
آنها نیز جلسه ای با حضور دستگاه های 

خدمات رسان برگزار می شود تا نسبت 
به تامین انرژی آنها اقدام شود.

ستاد  مصوبات  گفت:  بندپی  محسنی 
ملی کرونا در مورد فعالیت گروه های 
اجرایی  قرمز  شهرهای  در   ۴ و   ۳  ،۲
می شود و تمام پارک ها و بوستان ها 
تعطیل هستند و رستوران ها تنها می 

باشند و  بر داشته  بیرون  توانند غذای 
اگر رستورانی نسبت سرو غذا اقدام کند 

حتماً برخورد شدید می شود.
وی همچنین عنوان کرد: تا هفته بعد 
باید  و  است  گونه  همین  وضعیت  هم 
و  ها  پروتکل  دقیق  اجرای  به  نسبت 

تشدید نظارت ها اقدام کرد.

راه اندازی خط ۶۰۷۰ در ستاد کرونا استان 
جهت جایابی بیماران کرونایی

آگاهی مند گفت: سکونتگاه غیررسمی قلعه 
بازآفرینی  نخست  اولویت  در  حصارچوپان 

می باشد.
محمد آگاهی مند شهردار صالحیه با حضور 
در سکونتگاه غیررسمی قلعه حصارچوپان از 
موانع پیش روی برنامه های مدیریت شهری 
برای پاکسازی پلاک های معارض محلات 
مختلف در قالب حذف این سکونتگاه بعنوان 

محدوده هدف بازآفرینی بازدید کرد.
ای  برنامه  در  اسلامی  شورای  و  شهرداری 
مسکونی  واحد   ۱۰۰۰ احداث  قصد  جامع 
مالکانی  با  توافق  برای  ای  سرمایه  بعنوان 

و  بازگشایی  از  مانع  آنها  بنای  که  دارند  را 
تعریض مسیرهای دسترسی است.

توافق با مالکان قلعه حصارچوپان، تخریب 
فضای  مترمربع  هزار   ۸۰ به  آن  تبدیل  و 
دیگر  از  فرهنگی  و  ورزشی  تفرجگاهی، 
باهدف  صالحیه  شهرداری  های  برنامه 
این شهر  نقاط مختلف  ساماندهی کالبدی 
برنامه  در  نخست  اولویت  بعنوان  که  است 
های شاخص بازآفرینی شهری کلام شهردار 
در  عملیات  این  که  شد  عنوان  صالحیه 
قرار  فنی  بررسی  و  شناسایی  اولیه  مراحل 

دارد.

نظارت مستقیم بر معضلات شهری

گزارش

پیام تسلیت شهردار و رئیس شورای اسلامی شهر 

رباط کریم در پی درگذشت سردار حجازی

پیامی  صدور  با  کریم  رباط  شهر  اسلامی  شورای  رییس  و  شهردار 
حجازی،  زاده  حسین  محمد  سید  پاسدار  سرتیپ  سردار  درگذشت 
جانشین فرمانده محترم نیروی قدس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 

را تسلیت گفتند.
متن پیام بشرح ذیل می باشد:

بسم الله الرحمن الرحیم
بود  ایثار  و  رشادت  جنس  از  مردی  انقلاب،  سرباز  حجازی،  سردار 
که پس از عمری مجاهدت در مسیر اسلام و ولایت فقیه و دفاع از 

ارزش های انقلاب به ملکوت اعلی پیوست.
بدینوسیه رحلت آن سردار مومن و مخلص و یار صدیق سردار شهید 
سلیمانی که از فرماندهان و مجاهدان برجسته هشت سال دفاع مقدس 
بود و عمر خویش را صرف ایثار و فداکاری در راه خدمت و دفاع از این 
مرز و بوم کرد، به رهبر معظم انقلاب، فرماندهان و نیروهای محترم 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی بویژه فرمانده محترم و نیروهای غیور 
سپاه امام حسن مجتبی)ع( شهرستان رباط کریم تسلیت عرض نموده 
و از درگاه خداوند رحمان و رحیم در ماه مبارک رمضان برای همه 
بازماندگان صبر جمیل و اجر جزیل و برای روح آن مجاهد فی سبیل 
الله غفران واسعه الهی و علو درجات و همنشینی با همرزمان شهیدش 

مسئلت می نمائیم.
اصغر پارسا- شهردار رباط کریم

محمدتقی قاسمی لو- رئیس شورای اسلامی شهر رباط کریم
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پاکبانان شهراندیشه در مقابل کرونا 
واکسینه شدند

 در راستای اجرای طرح واکسیناسیون پاکبانان شهرداریها و دهیاریها که در 
کل کشور اجرایی گردید ، پاکبانان شهر اندیشه نیز در مقابل بیماری کرونا 

واکسینه شدند.
علی ملکی شهردار اندیشه با اعلام این خبر افزود : یکی از زحمتکش ترین 
اقشاری که در زمان کرونا زحمات بسیاری کشیدند، پاکبانان عزیز بودند که در 
این مدت کمتر از مدافعین سلامت گام برنداشتند و همواره در راستای تمیزی 

شهر با ایثار و وجدان کاری بالا گام برداشتند.
این  پاکبانان  واکسیناسیون  اجرای طرح  راستای  در  افزود: خوشبختانه  وی 
طرح، در شهر اندیشه نیز با همیاری شبکه بهداشت و درمان شهرستان شهریار 
به اجرا درآمد و همه پاکبانان شهرداری اندیشه ضمن تست کرونا و چکاپ 

درخصوص این بیماری منحوس واکسیناسون شدند.
شهردار اندیشه در پایان افزود: امیدواریم با عنایت خداوند متعال شاهد ریشه 
کنی این ویروس منحوس و واکسیناسیون همه مردم ایران و رهایی از این 

ویروس باشیم

آغاز احداث پل غیر همسطح نسیم شهر با 
۴۰ میلیارد اعتبار

غیر  پل  پروژه  اجرای  بر  تاکید  با  نسیم شهر  اسلامی  شورای  رییس 
پل  احداث  مطالعه  داشت: طرح  اظهار  نسیم شهر  ورودی  همسطح 

غیرهمسطح نسیم شهر به مدت ۲ سال انجام شده است.
غیر  پل  پروژه  اجرای  بر  تاکید  با  نسیم شهر  اسلامی  شورای  رییس 
پل  احداث  مطالعه  داشت: طرح  اظهار  نسیم شهر  ورودی  همسطح 

غیرهمسطح نسیم شهر به مدت ۲ سال انجام شده است.
حسن زارعی سپس بیان کرد: این پل در جهت خروج  وسائط نقلیه از 
نسیم شهر به سمت اسلامشهر خواهد بود و مشاوران عملیات اجرایی 

و مناقصه آن نیز برگزار شده است.
وی با بیان اینکه پروژه پل غیرهمسطح یکی از بزرگترین پروژه های 
عمرانی شهرستان بهارستان محسوب می شود، افزود: مجوزات لازم 
برای احداث این پروژه از کمیته های فنی و ترافیکی استانداری تهران 

اخذ شده است.
زارعی با اشاره به اعتبار اولیه ۲۵میلیارد تومانی این پروژه در بودجه 
سال ۹۹ ، اذعان کرد: برای تکمیل این پروژه ۴۰ میلیارد تومان در 
اعتبار ۲۵  بودجه سالجاری مصوب شده است که مناقصه آن طبق 

میلیارد تومان سال ۹۹ انجام شده است.

قد س  شهرد ار  مختاری،  مهندس 
میدانی  بازدید  از  پس  امروز  صبح 
سطح  سبز  فضاهای  و  بوستان ها  از 
سازمان  مسئولان  با  در جلسه  شهر، 
فضای سبز شهری بر همت مضاعف 
بهبود  راستای  در  ذیریط  مسئولین 
ها  بوستان  کیفی  سطح  ارتقای  و 
شان  در  شهری  سبز  فضاهای  و 

شهروندان تاکید نمود.
شهردار  مختاری  مسعود  مهندس   
قدس به همراه معاون خدمات شهری 
و رئیس سازمان فضای سبز شهری از 
بوستان ها و فضاهای سبز سطح شهر 

به صورت میدانی بازدید نمودند. 
به  بازدید  این  گزارش،  این  بر  بنا 

بوستان  وضعیت  از  اطلاع  منظور 
شهر صورت  سبز سطح  فضای  و  ها 
نواقص  بازدید میدانی،  گرفت و پس 
و معایب فضای سبز شهری در جلسه 
هماهنگی شهردار با مسئولان سازمان 
سیما، منظر و فضای سبز شهری که 
برگزار  شهرداری  جلسات  سالن  در 
شد، مطرح گردید و هماهنگی های 
مشکلات  و  نواقص  رفع  جهت  لازم 

موجود انجام شد.
بیان  با  این جلسه  در  شهردار قدس 
مستمر  بازپیرایی  و  نگهداری  اینکه 
فضای سبز شهری حائز اهمیت فراوان 
است، بر همت مضاعف مسئولین این 
این  نگهداری  و  حفظ  در  سازمان 

فضاها تاکید کرد و گفت : همان گونه 
که توسعه بوستان ها و فضاهای سبز 
معابر یکی از شاخص های مهم توسعه 
شهری می باشد، نگهداری و بازپیرایی 
این فضاها نیز به منظور حفظ تازگی و 

نشاط محیط شهری ضروری است، لذا 
مسئولین ذیربط می بایست اقدامات 
لازم را جهت تحقق این امر به گونه 
ای که در شان شهروندان گرامی شهر 
قدس باشد، در دستور کار قرار دهند.

شهردار قدس پس از بازدید میدانی از بوستان ها و فضای سبز شهری و در جلسه با مسئولان سازمان فضای سبز شهری تاکید کرد:

همت مضاعف مسئولین ذیربط در ارتقای سطح کیفی و 
بازپیرایی بوستان ها و فضاهای سبز شهری

به  اشاره  با  شهریار  فرماندار  طاهری 
پروژه  از  بهره برداری  و  تکمیل  اهمیت 
تقاطع غیرهمسطح میادین بسیج و جهاد 
شهریار و لزوم همکاری تمام دستگاه ها 
مشکلات  و  مسائل  تمامی  علی رغم 
پیشین، گفت: شهردار و اعضای شورای 
پروژه  پیمانکار  اسلامی شهریار در کنار 
بایستی به هر شکلی این پروژه را فعال 
شهروندان  حق  به  مطالبه  به  و  کرده 
شهریار در خصوص بهره برداری سریعتر 

پاسخ دهند.
تقاطع  پروژه  پیگیری  و  بررسی   جلسه 
جهاد  و  بسیج  میادین  غیرهمسطح 
فرماندار  طاهری  ریاست  به  شهریار 
معاون  رحیمی  حضور  با  و  شهریار 
فرمانداری  عمرانی  امور  هماهنگی 
شهریار، کاویانی شهردار شهریار و سایر 
سالن  در  مربوطه  مسؤولان  و  مدیران 

جلسات فرمانداری شهریار برگزار شد.
شهریار  فرماندار  طاهری  جلسه  این  در 
با اشاره به اهمیت تکمیل پروژه تقاطع 
غیرهمسطح میادین بسیج و جهاد اظهار 
میادین  تقاطع  پروژه  بایستی  داشت: 
بسیج و جهاد و با گذشت تمامی مسائل 
و مشکلات قبلی با سرعت بیش از پیش 
به کار خود ادامه دهد و مطالبه به حق 
چه  هر  بهره برداری  و  تکمیل  مردم 

سریعتر این پروژه است.
وی با اشاره به لزوم همکاری و همراهی 
پروژه  این  مسیر  در  دستگاه ها  تمامی 
افزود: بار این پروژه تحت هر شرایطی به 
همت همگانی بایستی از زمین بلند شود 
و مدیریت و راهبری این پروژه بر عهده 
شخص شهردار و اعضای شورای اسلامی 
است تا این پروژه از وضعیت فعلی رها 
کاملا  نیز  فرمانداری  مجموعه  و  شده 

پروژه  به منظور تسهیل سازی در کنار 
خواهد بود.

عدم  لزوم  به  اشاره  با  شهریار  فرماندار 
تعطیلی پروژه توسط پیمانکار و تسریع 
در پیشبرد پروژه علی رغم تمامی مسائل 

و مشکلات بیان داشت: از حضور ادارات 
منظور  به  پروژه  این  در  رسان  خدمات 
رفع مشکلات و معارضات تقدیر می کنم و 
بایستی طی یک برنامه زمانبندی شده از 

سوی پیمانکار پروژه به پیش برود.

فرماندار شهریار در جلسه پیگیری پروژه میادین بسیج و جهاد:

بهره برداری از پروژه تقاطع میادین بسیج و جهاد، مطالبه به حق مردم شهریار

واحد امانی بازوی توانمند خدمت رسانی به 
مردم صالحیه

در راستای خدمت رسانی به شهروندان واحد امانی شهرداری صالحیه 
با سرلوحه قرار دادن کار و تلاش اقدامات عمرانی و اصلاحی خود را با 

قدرت ادامه می دهد.
دارالقرآن،  های  کفپوش  اصلاح  به:  توان  می  اقدامات  این  جمله  از 
لکه گیری و مخلوط ریزی خیابان ۲۰ متری امام علی)ع(، بازسازی 
بیلبورد های پیام رسان جاده امامزاده باقر)ع(، تکمیل و نصب درب 
های ورودی و همچنین سفید کاری کتابخانه شهید امامی و نوسازی 
پل کوچه نگارستان بیست از سمت ۱۵ متری دوم اشاره نمود که امید 
است با تلاش فزاینده و مداوم موجبات رضایت مردم شریف صالحیه 

فراهم گردد.

تعمیر و بهسازی مبلمان و ست های ورزشی

 پارک های پرند
بنا بر تاکید مهندس عرب شهردار پرند بر خدمات رسانی مناسب به 
شهروندان گرامی، مبلمان و ست های ورزشی پارک ها و بوستان های 

تحت مدیریت شهری مورد تعمیر و بهسازی قرار می گیرند.
 ۱۳۷ واحد  و  عمران  معاونت  فنی  کارشناسان  سوی  از  طرح  این   
شهرداری پرند در دست اجرا است و در کلیه پارک های تحت مدیریت 

شهرداری به اجرا می رسد.
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شهردار اندیشه:  بلوار گل های غربی شهر 
اندیشه به روش مكانیزه آسفالت شد

 شهردار اندیشه از روکش آسفالت بلوار گل های غربی شهر اندیشه به روش 
مکانیزه خبر داد وی در این خصوص گفت: در راستای بهینه کردن آسفالت 
معابر سطح شهر و رضایت شهروندان شهرداری اندیشه در سال جاری پروژه 
از این پروژها  های مختلفی را در دستور کار خود قرار داده است که یکی 
روکش آسفالت بلوار گل های غربی بود که از طبق برنامه از پیش تعیین شده 
این پروژه اجرایی شد  وی افزود : این پروژه با اعتباری برابر با یک میلیارد و 
دویست و پنجاه میلیون تومان به اجرا درآمد با برنامه ریزی مدونی که در این 
راستا انجام گرفته خوشبختانه تا شش ماهه نخست سال ۱۴۰۰ اکثر معابر 
شهر بویژه خیابان طوس و چهاراه ارغوان و ... وضعیت مناسبی در خصوص 

آسفالت خواهند گرفت تا رضایتمندی شهروندان را بدنبال داشته باشد 
اندیشه  شریف  شهروندان  و  مردم  از   : کرد  نشان  خاطر  اندیشه  شهردار 
درخواست داریم تا در صورت مشاهده هرگونه مشکل در خصوص آسفالت 
مراتب را به سامانه ۱۳۷ اعلام کنند تا همکارانم به سرعت نسبت به ترمیم و 

رفع آن اقدام نمایند.

رئیس شورای اسلامی شهر خبر داد؛

ایجاد جایگاه ویژه برای کارگران فصلی و 

ساختمانی در شهرقدس
رئیس شورای اسلامی شهرقدس از ایجاد جایگاه ویژه برای کارگران 
فصلی و ساختمانی با هدف ساماندهی مشاغل و جلوگیری از تجمع 

کارگران از اقصی نقاط شهر خبر داد.
اعضای جلسه شورای هماهنگی  رایزنی  از  داود گرجی گفت: پس   
ساماندهی مشاغل شهری و طرح در جلسه رسمی روز گذشته شورای 
اسلامی شهرقدس، لایحه پیشنهادی شهرداری مبنی بر ایجاد جایگاه 

برای کارگران فصلی و ساختمانی به تصویب رسید.
رئیس شورای اسلامی شهرقد س اظهارداشت: بر اساس این مصوبه، 
شهرداری در یک نقطه از شهر جایگاهی را برای تجمع و طبقه بندی 

کارگران فصلی و ساختمانی ایجاد خواهد کرد. 
گرجی خاطرنشان کرد: با اجرای این طرح، از این پس کارفرمایان می 
توانند برای انتخاب کارگران و نیروهای تخصصی و غیرتخصصی به این 
مکان مراجعه نمایند تا دیگر شاهد تجمع کارگران در نقاط مختلف 

شهر نباشیم.
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سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو 
پیش  ارتش  همواره  گفت:  مجلس  خارجی 
قراول در کمک رسانی به مردم حادثه دیده 

بوده است.
روز  گرامیداشت  با  محمودوند  مرتضی 
ارتش  ایران گفت:  ارتش جمهوری اسلامی 
با  انقلاب  بدو  از  ایران  اسلامی  جمهوری 
از حیث  آن  پایان  تا  تحمیلی  شروع جنگ 
کم  میدانی  هیچ  در  کشور  برای  فداکاری 

کاری نداشته است.
سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو 
جمهوری  ارتش  داد:  ادامه  مجلس  خارجی 
اسلامی ایران برخاسته از همین مردم بوده و 
به عنوان تکیه گاه نظامی و اجتماعی تاکنون 

توانسته وظیفه اش را در حفاظت از مرزهای 
ایران به خوبی انجام دهد که جای تقدیر و 

تحسین دارد.
های  بحران  تمامی  در  ارتش  افزود:  وی 
طبیعی کشور مانند سیل و زلزله نشان داده 
که همیشه پیش قراول در کمک رسانی به 
با  ارتش  بوده است. در سیل لرستان  مردم 
تمام امکانات، تجهیزات و پرسنل خدوم خود 

به کمک سیل زدگان آمد.
سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو 
خارجی مجلس تصریح کرد: در سیل لرستان 
از روز نخست تا پایان کار، ارتش پای کار بود 
و خالصانه و با تمام وجود انجام وظیفه کردند 

که  زحماتشان قابل تقدیر است.

ارتش در کمک رسانی به مردم حادثه دیده 
همواره پیشتاز بوده است

مذاکرات فرسایشی منافع ملی را به خطر می اندازد

شورای  مجلس  رئیسه  هیأت  عضو 
 ۶۰ سازی  غنی  آغاز  گفت:  اسلامی 
درصدی گام مثبت و روبه جلو است و 

مجلس نیز از آن پشتیبانی می کند.
حسینعلی حاجی دلیگانی در خصوص 
آغاز غنی سازی ۶۰ درصدی از سوی 
جمهوری اسلامی ایران، گفت: در هر 
تهدیدی، فرصت وجود دارد از جمله 
تهدیدی که علیه حق هسته ای ایران 

رخ داد.
و  میمه  شهر،  شاهین  مردم  نماینده 
اسلامی  شورای  مجلس  در  برخوار 
اظهار کرد: در واقع این فرصت پیش 
آمد تا مسئولان هسته ای کشورمان 
متوجه شوند هر چقدر در مقابل زیاده 
خواهی های مسببین برجام و مذاکره 
روند  نتیجه  بیایند،  کوتاه  کنندگان 

کنونی خواهد شد بنابراین آغاز غنی 
سازی ۶۰ درصدی گام مثبت و روبه 

جلو است.
اقدام  این  بدون شک  داد:  ادامه  وی 
تولید قدرت است که از ناحیه قانون 
اقدام راهبردی برای رفع تحریم ها و 
بدست  ایران  ملت  منافع  از  صیانت 
دولت و سازمان انرژی اتمی داده شد؛ 
این اقدام کاملا قانونی است و مجلس 

نیز از آن پشتیبانی می کند.

غنی سازی ۶۰ درصدی
 گام مثبت و رو به جلو است
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رییس کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
غربی  که  این  بیان  با  مجلس  خارجی 
باشد  فعال  نطنز  سایت  اگر  دانند  می 
بیشتری  امتیازات  شوند  می  مجبور 
را جلب کنند  و نظر کشورمان  بدهند 
از  نطنز  زدن  با  که  بود  این  وهدفشان 
ایران امتیاز بگیرند، گفت: غنی سازی 
و دست  باطل  را  این سحر  درصد   ۶۰
و  کرد  باز  را  کشورمان  های  دیپلمات 
انفجار  قبل  از  امروزه موضع کشورمان 

نطنز، موضع قوی تری است.
شورای  مجلس  در  قم  مردم  نماینده 
اگر  بنابراین  کرد:  اظهار  اسلامی 
سازی  غنی  بخواهند  عضو  کشورهای 

انجام  آمیز  صلح  مقاصد  برای  اورانیوم 
دهند، بر اساس NPT و در چارچوب 
البته  دارند؛  مسلم  حق  معاهده  این 
برجام این حق کشورمان را محدود کرد.

یازدهم  مجلس  در  مردم  نماینده  این 
سازی  غنی  اصل  اینکه  به  اشاره  با 
همچنین  و  قبول  مورد  درصد   ۶۰
محدودیت برجام در این راستا مشخص 
است، افزود: طرف های مقابل کشورمان 
تعهداتمان،  اجرای  با  داشتند  تعهد 
راستا  این  در  دهند؛  انجام  را  وظایفی 
باید تحریم های نفتی، بانکی، کشتیرانی 
به  اما  کردند  می  لغو  را  هواپیمایی  و 

تعهداتشان عمل نکردند.

غنی سازی ۶۰ درصد نقشه دشمن را باطل و 
دست دیپلمات های کشورمان را باز کرد

نوشتار

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس گفت: 
ملی  منافع  که  شد  خواهد  باعث  مذاکرات  شدن  فرسایشی 

کشورمان دچار آسیب شود.
فدا حسین مالکی، با اشاره به اینکه مذاکرات فرسایشی عایدی 
برای ملت نخواهد داشت، اظهار کرد:  فرمایشات رهبری درباره 
فرسایشی شدن مذاکرات حکیمانه بود؛ چرا که اگر مذاکرات 
فرسایشی شود؛ قطعا چنین موضوعی به نفع کشور نخواهد 

بود.

مذاکرات  تاکنون  افزود:  مجلس  در  زاهدان  مردم  نماینده 
حتی  و  نداشته  درپی  کشورمان  برای  منفعتی  هیچگونه 
آمریکایی ها و صهیونیستها جسارتشان به حدی شده که از یک 
سو دانشمند و سردار ما را ترور کردند و از طرفی هم به سایت 
هسته ای حمله کرده اند؛ بنابراین مشخص می شود که مذاکرات 

دستاوردی برای ما نداشته است.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس تاکید 
کرد: غربی ها از یک طرف می خواهند ما را مشغول مذاکرات 
و  دانشمندان  علیه  تروریستی  از طرفی هم عملیات  و  کنند 

مراکز هسته ای کشورمان انجام دهند.
به  مقابل  طرف  فرسایشی  مذاکرات  در  کرد:  اظهار  مالکی 
موفقیت دست پیدا خواهد کرد و این اتفاق در حالی خواهد 
بود که دست ما پر بوده و دست غربی ها خالی است؛ لذا به هیچ 
عنوان به نفع جمهوری اسلامی نخواهد بود  و این نوع مذاکره 

منجر به خطر افتادن منافع ملی خواهد شد.

بــه شــهروندان عزیــز اطــاع مــی گــردد در جهــت حمایــت از سیاســت های قــوه قضاییــه در مبــارزه بــا فســاد،  راه را بــرای  مفســدان نــا امــن کنیــم  در نظــر 
داریــم کلیــه گزارش هــای مردمــی در جهــت تخلفــات صــورت گرفتــه در زمینــه فســاد ادارات بــه اطــاع نهادهــای نظارتــی برســانیم . و ایــن نشــریه بــا حفــظ 
و صیانــت کامــل از هویــت گــزارش دهنــده آنهــا رابــه نهادهــا و دســتگاه های مربوطــه ارجــاع  وجــواب  و نتیجه گیــری را بــه مخاطبــان گــزارش مــی دهــد. 
و در صــورت نــدادن پاســخ قانــع کننــده از نهــاد مســئول، گــزارش همــراه بــا مســتندات بــه قــوه قضاییــه ارجــاع شــده وبــا مســیر دادگاه پیگیــری میشــود 
و نتیجــه را بــدون افشــای هویــت گــزارش دهنــده واجــازه قاضــی در رســانه  منتشــرمی کنیــم  از مــردم عزیــز می خواهیــم مــدارک فســادهای اقتصــادی 

واداری را کــه از منابــع عمومــی وبیــت المــال بــه تــاراج می برنــد بــه همــراه مســتندات مربوطــه اعــام نماینــد.

اطلاعیه

شماره پیامک  نشریه       ۰93۶1377917

نشریه سراسری اتفاق روز
و پایگاه خبری اتفاق روز آناین 

از کلیه استانها نماینده فعال می پذیرد
09126966214
09126968123
02156438444

طولانی شدن مذاکرات آسیب زا است نوشتار

رئیــس کمیتــه روابــط خارجــی 
اینکــه  بیــان  بــا  مجلــس 
مذاکــرات  شــدن  طولانــی 
آســیب زا اســت، گفــت: لیســت 
ــده  ــه ش ــه تهی ــی ک تحریم های
مــورد   ۶۰۰ و  هــزار  شــامل 
بایــد  کــه  اســت  تحریمــی 
ــر  ــه نظ ــا ب ــود، ام ــته ش برداش
دیگــر  طرف هــای  می رســد 
جمهــوری  آنچــه  بــا  هنــوز 
ــت  ــد، موافق ــلامی می خواه اس

نکــرده اســت.
ــه  ــاره ب ــا اش ــرو ، ب ــاس گل عب
مذاکــرات ایــران و 4+1 در ویــن، 
می رســد  نظــر  بــه  گفــت:  
طــرف آمریکایــی هنــوز بــا آنچه 
جمهــوری اســلامی می خواهــد، 
ــذا در  ــت ل ــرده اس ــت نک موافق
بپذیرنــد  آمریکایی هــا  اینکــه 
ــه صــورت یکجــا  ــا را ب تحریم ه
ــه  ــت البت ــد اس ــد، تردی بردارن
مهــم رفــع تحریم هــای اساســی 
اســت کــه در حــوزه نفتــی, 
تجــاری, بانکــی و کشــتیرانی 

ــود دارد. وج
رئیــس کمیتــه روابــط خارجــی 
مجلــس شــورای اســلامی اضافه 
ــم  ــر تصمی ــوی دیگ ــرد: از س ک
ــتی  ــوه راس ــاره نح ــری درب گی
آزمایــی طــرف مقابــل دارای 
اهمیــت اســت. راســتی آزمایــی 
بایــد بــه صــورت میدانــی و 
ــتی  ــود. و راس ــام ش ــی انج عمل
ورق  روی  و  حقوقــی  آزمایــی 

ــدارد. ــاری ن ــچ اعتب هی
گلــرو در ادامــه یــادآور شــد: 
ــم  ــرات ه ــدن مذاک ــی ش طولان
ــادی  ــع اقتص ــار و مناف ــه اعتب ب
مــا آســیب خواهــد زد، همچنین 
رونــد طولانــی مذاکــرات ممکن 
ــه  اســت فســادزا باشــد چــرا ک
هســتند  مدعــی  اروپایی هــا 
ــون  ــد پیرام ــام بای ــر از برج غی
ــکی  ــه ای و موش ــائل منطق مس
ــا  ــا م ــود ام ــام ش ــره انج مذاک
ایــن موضوعــات را رد می کنیــم 

ــت. ــم پذیرف و نخواهی
ــت  ــن عضــو کمیســیون امنی ای

خارجــی  سیاســت  و  ملــی 
اســلامی  شــورای  مجلــس 
ــر  ــوی دیگ ــت: از س ــد اس معتق
ــل  ــد معط ــا نمی توان ــاد م اقتص
ــد  ــرات بمان ــه مذاک ــته ب و وابس
و هرچــه زمــان بگــذرد اقتصــاد 
مــا ضربــه پذیرتــر می شــود 
بنابرایــن مذاکــرات بایــد ســریع 
انجــام شــود تــا اگــر بــه توافــق 
رســیدیم منافــع همــه کشــورها 
ــه  تامیــن خواهــد شــد و اگــر ب
ــا  ــف م ــیدیم تکلی ــق نرس تواف
روشــن اســت و مــا هــم بدنبــال 
خواهیــم  خودمــان  راهبــرد 

ــت. رف
وی بــا اشــاره بــه رفتارهــای 
آمریــکا و اروپایی هــای طــرف 
نظــر  بــه  گفــت:  برجــام، 
ــل در  ــوع تعل ــک ن ــد ی می رس
ــه  ــود دارد ک ــا وج ــن طرفه ای
موجــب میشــود ایــن مذاکــرات 
بــه زودی بــه نتیجــه نرســد 
مگــر آنکــه اقدامــات جمهــوری 
اســلامی کــه در ایــن مــدت 

تصویــب  ماننــد  داده  انجــام 
ــرای  ــردی ب ــدام راهب ــون اق قان
لغــو تحریــم هــا و غنــی ســازی 
ــل را  ــرف مقاب ــدی ط ۶۰ درص
مجبــور بــه توافــق کنــد زیــرا در 
ــر  ــه تغیی ــی معادل شــرایط کنون
ضــرر  کــه  طرفــی  و  کــرده 
می کنــد، اروپاییهــا و آمریکایــی 

ــتند. ــا هس ه
رئیــس کمیتــه روابــط خارجــی 
ــا  ــلامی ب ــورای اس ــس ش مجل
بیــان اینکــه آغــاز غنــی ســازی 
۶۰ درصــد دســت دیپلمات های 
ــرد،  ــر ک ــرات پُ ــا را در مذاک م
غنــی  از  غیــر  مــا  افــزود: 
تولیــد  فراینــد  در  ســازی 
ــد  ــل جدی ــانتریفیوژهای نس س
ــس  ــتیم. مجل ــی برداش گام های
در قانــون اقــدام راهبــردی ایــن 
محدودیــت هــا را مرتفــع کــرده 
ــش  ــر افزای ــلاوه ب ــا ع ــت ت اس
بتوانیــم  ماشــین ها  تعــداد 
ســطح غنــای اورانیــوم و ذخیــره 

آن را افزایــش دهیــم.

داخلی  امور  کمیسیون  رئیس 
مجلس  در  شوراها  و  کشور 
غنی  گفت:  اسلامی  شورای 
به  هشداری  درصد   ۶۰ سازی 
طرف مقابل خواهد بود که ایران 
برای  تصور  این  و  است  جدی 
کنندگان  مذاکره  هیات  و  آنها 
خودمان پیش نیاید که از شرط 
هایی که گذاشته ایم کوتاه می 

آییم.
محمدصالح جوکار ، با اشاره به 
اهمیت غنی سازی ۶۰ درصد، 
گفت: در بحث مذاکرات برجام 
آنچه که اتفاق افتاد عدم حسن 
واقع  در  بود،  مقابل  نیت طرف 
یک  و  اییکجانبه  هسته  توافق 
تصویب  طول  در  بود.  طرفه 
اینکه  از  غیر  امروز  تا  برجام 
تحریم ها را اضافه کردند، هیچ 

داده  ما  کشور  به  امتیازی  نوع 
ایران  که  حالی  در  است  نشده 
تعهدات را کامل اجرا کرد و تمام 
به  را  توانمندی و ظرفیت خود 
اعتماد اینکه غربی ها به توافق 
عمل می کنند کنار گذاشت اما 

چنین نشد.
مجلس  در  یزد  مردم  نماینده 
شورای اسلامی ادامه داد: فرصت 
سوزی در طی این چند سال به 
کشور خسارت زیادی وارد کرده 
که  دولتمردان  مخصوصا  است، 
می  و  بودند  مذاکره  دنبال  به 
کنند  اجرا  را  برجام  خواستند 
کمتر  کشور  های  توانمندی  از 
امروز  نهایت  کردند،  استفاده 
و  داریم  ضعیفی  بسیار  اقتصاد 
دستاورد برجام جز ایجاد مشکل 
در معیشت مردم حاصلی دیگر 

نداشت.
 99 سال  در  کرد:  بیان  وی 
مجلس در بحث مقاومت فعا،ل 
برای  راهبردی  اقدام  قانون 
کرد  تصویب  را  ها  تحریم  رفع 
و  زمینه  این  در  پافشاری  با  و 
حمایت های مقام معظم رهبری 
اجرا شد هر چند در دوره اجرا 
با موانعی از سوی برخی مواجه 

بود.
این نماینده مجلس گفت: امروز 
حین  در  که  هستیم  شاهد 
آنها  خبیثانه  توطئه  مذاکره 
شکل می گیرد اقدام خربکارانه 
می  صورت  نطنز  تاسیسات  در 
دهند، این اتفاق ها نشان دهنده 
طرف  به  نباید  که  است  آن 
مقابل اعتماد کرد. بنابراین راهی 
سازی  غنی  اینکه  جز  ما  برای 
است،  نمانده  دهیم،  افزایش  را 
غنی  صنعت  از  بتوانیم  باید  ما 
و  پیشرفت  راستای  در  سازی 
توسعه کشور و صنایع صلح آمیز 

استفاده مطلوب داشته باشیم.
تصمیمی  کرد:  تاکید  جوکار 
سازی  غنی  و  گرفت  نظام  که 
یقینا  داد  انجام  را  درصد   ۶۰

نقطه قدرت در مقابل دشمنان 
است و آنچه را به عنوان شرط 
توسط  و  کردیم  اعلام  اساسی 
تبیین شد  رهبری  معظم  مقام 
باید اجرایی شود و آن این است 
برداشته  ها  تحریم  همه  که 
شود و راستی آزمایی کنیم آیا 
آنچه طرف مقابل ادعا می کند 
صحیح است بعد از آن تصمیم 
را  برجامی  تعهدات  گیریم  می 

اجرا می کنیم.
داخلی  امور  کمیسیون  رئیس 
مجلس  در  شوراها  و  کشور 
شورای اسلامی بیان کرد: ایران 
را رقم  به سرعت اجرای برجام 
کند  بررسی  اینکه  بدون  زد 
است  پایبند  نیز  مقابل  طرف 
یا خیر اما امروز هوشیارانه و با 
اتکا به خدا، مردم و قدرتی که 
ما دارد غنی سازی  نظام  امروز 
و  بریم  می  جلو  را  درصد   ۶۰
هشداری به طرف مقابل خواهد 
بود که ایران جدی است و این 
تصور برای آنها و هیات مذاکره 
نیاید  پیش  خودمان  کنندگان 
گذاشته  که  هایی  شرط  از  که 

ایم کوتاه بیاییم.

غنی سازی ۶۰ درصد جدی بودن ایران را نشان داد نوشتار

ــارت  ــزی نظ ــأت مرک ــس هی رئی
بــر انتخابــات شــوراهای اســلامی 
کشــور گفت: در جریــان برگزاری 
ــد  ــا بای ــات تصمیم گیری ه انتخاب
ــه  ســریع و قاطــع باشــد چــرا ک
انتخابــات بــر اســاس زمان بنــدی 
موکــول  و  می شــود  انجــام 
کــردن تصمیمــات و اتفاقــات بــه 
ــا  ــات را ب ــدی انتخاب ــد زمان بن بع

ــد. ــه می کن ــکل مواج مش
ســیدحمیدرضا کاظمــی طــی 
ــترک  ــت مش ــخنانی در نشس س
بــر  نظــارت  مرکــزی  هیــأت 
اســلامی  شــوراهای  انتخابــات 
عالــی  هیأت هــای  و  کشــور 
نظــارت اســتان ها بــا موضــوع 
هیأت هــای  جایــگاه  و  نقــش 
پیــش  انتخابــات  بــر  نظــارت 
ــات  ــت: در انتخاب ــار داش رو اظه
درصــد   88 شــهر  شــوراهای 
داوطلبــان را آقایــان و 12 درصــد 
را خانم هــا تشــکیل می دهنــد 
امــا بــه نســبت دوره قبــل تعــداد 
کرده انــد  ثبت نــام  کمتــری 
ولــی در مــورد انتخابــات شــورای 
ــداد  ــش تع ــاهد افزای ــتا ش روس
و  بودیــم  کننــدگان  ثبت نــام 

امیدواریــم مــا بــه عنــوان ناظــران 
در مســیر بررســی صلاحیــت هــا 
بتوانیــم بــه وظیفــه قانونــی خــود 

ــم. ــل کنی ــت عم درس
ــن  ــی از اصلی تری ــزود: یک وی اف
نظــارت  هیأت هــای  مراحــل 
در مســیر برگــزاری انتخابــات 
رســیدگی بــه شــکایات و بررســی 
صلاحیت هــا اســت و مــا بــه 
ــوان قاضــی انجــام  ــه عن نوعــی ب
ــدا  ــد خ ــم و بای ــه می کنی وظیف
و قانــون را در نظــر بگیریــم و 
ــه  گزارشــی از عملکــرد خــود ارائ
کنیــم کــه در شــأن ملــت باشــد 
حافــظ  اول  مســیر  ایــن  در  و 
ــردم هســتیم  ــی م ــوق عموم حق
ــت  ــد صلاحی ــه بای ــه نحــوی ک ب
افــرادی را تأییــد کنیــم کــه 
ــند  ــتن در مس ــتگی نشس شایس
مســئولیت را دارنــد و بعــد هم در 
مقابــل افــرادی کــه رد صلاحیــت 
ــا  ــیم ت ــخگو باش ــوند پاس می ش
حقــی از آنهــا ضایــع نشــود و 
کســانی کــه بــرای تظلــم خواهی 
بــه  می آینــد  مــا  ســراغ  بــه 
ــد  ــت کنن ــخ دریاف ــتی پاس درس
ــا واجــب اســت  ــر همــه م ــذا ب ل

کــه زمــان و وقــت کافــی را بــرای 
ــون را  ــم و قان ــراد بگذاری ــن اف ای

ــم. ــرار دهی ــل ق ــلاک عم م
اعضــای  بــه  خطــاب  وی 
روســای  و  عالــی  هیأت هــای 
اســت  لازم  گفــت:  آنهــا 
ــا  ــتان ها ت ــی اس ــای عال هیأت ه
پایین تریــن ســطح هیأت هــای 
شهرســتانی بــا هماهنگــی کامــل 
بــا هیــأت مرکــزی نظــارت عمــل 
برگــزاری  پایــان  تــا  کننــد و 
ــات  ــائل و تصمیم ــات مس انتخاب
ــه ســطوح  ــا نظــارت خــود ب را ب
پایین تــر ابــلاغ نماینــد و بــر 
اجــرای ایــن تصمیمــات نیــز 
نظــارت کامــل را داشــته باشــند 
چــرا کــه ایــن مســیر بــر اســاس 
ــات  ــن تصمیم ــون اســت و ای قان
اتخــاذ  قانونــی  شــکل  بــه 

. د می شــو
اینکــه  بــر  تأکیــد  بــا  وی 
تصمیمــات در ســیر برگــزاری 
انتخابــات از ابتــدا تــا انتهــا بایــد 
ــاذ  ــه ای اتخ ــرعت و لحظ ــه س ب
شــود، گفــت: انعکاس مشــکلات، 
ــاذ  ــات و اتخ ــات و تخلف موضوع
تصمیمــات بایــد بــه موقــع و 

ســریع توســط هیأت هــای عالــی 
ــأت  ــه هی ــارت ب ــی و نظ و اجرای
مرکــزی صــورت گیــرد چــرا کــه 
انتخابــات  زمان بنــدی  جــدول 
اجــازه نمی دهــد ایــن کار بــا 
ــن  ــر ای ــر انجــام شــود و اگ تأخی
ــورت  ــر ص ــا تأخی ــات ب تصمیم
مشــکل  بــا  کار  ســیر  گیــرد 

می شــود. مواجــه 
کاظمــی خاطــر نشــان کــرد: 
معاونــت امــور اســتان ها، معاونــت 
عمومــی،  روابــط  حقوقــی، 
پشــتیبانی، مالــی، دبیرخانــه و 
ــه  ــزی ب ــأت مرک ــایر ارکان هی س
طور مســتمر پاســخگوی نیازهای 
و  هســتند  عالــی  هیأت هــای 
ــات  ــا ارتباط ــا ب ــای هیأت ه روس
ــتقر در  ــای مس ــن واحده ــا ای ب
دبیرخانــه هیــأت مرکــزی نظارت 
ــد مســائل  ــات می توانن ــر انتخاب ب

و مشــکلات را مرتفــع کننــد.
پایانــی  بخــش  در  وی 
خــود  صحبت هــای 
تصریــح کــرد: بــا توجــه بــه 
محدودیت هــای بودجــه ای کــه 
ــود  ــه ب ــا مواج ــا آنه ــس ب مجل
ــای  ــت هزینه ه ــارد جه 25 میلی
جــاری نظــارت بــر انتخابــات 
بــرای هیأت هــای سراســر کشــور 
از بودجــه مجلــس و ۶4 میلیــارد 
نیــز در بودجــه وزارت کشــور 
ــی  ــوع پیش بین ــن موض ــرای ای ب
شــد کــه امیدواریــم تخصیص هــا 
بــه نحــوی باشــد کــه بتوانیــم در 
ــع همــه  ــه موق ــات ب ســیر انتخاب
ارکان درگیــر انتخابات را پوشــش 
دهیــم ضمــن آن کــه بیمــه افراد 
حاضــر در ســیر انتخابــات و ســر 
صندوق هــا حیــن رأی گیــری نیــز 
ــن کار  ــه ای ــده ک ــی ش پیش بین
ــد  ــورت خواه ــع ص ــه موق ــز ب نی

ــت. گرف

تصمیم گیری در جریان برگزاری انتخابات باید سریع و 
قاطع باشد

نوشتار
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